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AGENDA 

Agendapunten van de openbare zitting 

Vastgesteld door voorzitter gemeenteraad Ben D'Haene (Open VLD). 
Punten 1 tot en met 22 werden hem meegedeeld door het college van burgemeester en schepenen. 
 

Algemeen bestuur 

Gemeentelijke organen 

1. Bekrachtiging besluit burgemeester i.v.m. passende maatregelen in kader van 
preventie Corona – mondmaskerplicht vanaf 27 augustus 2020 op het grondgebied 
van de gemeente 

2. Bekrachtiging besluit burgemeester i.v.m. passende maatregelen in kader van 
preventie Corona – evenementenbeheer vanaf 1 september 2020 op het 
grondgebied van de gemeente 

Notulen 

3. Goedkeuring notulen gemeenteraad 25 juni 2020 

Openbare besturen 

Kerkfabriek 

4. Goedkeuring meerjarenplanwijziging 2020  – Kerkfabriek OLV ter Sneeuw 

5. Goedkeuring meerjarenplanwijziging 2020  – Kerkfabriek Heilig Kruis 

6. Aktename budgetwijziging 2020/01 – Kerkfabriek OLV ter Sneeuw 

7. Aktename budgetwijziging 2020/01 – Kerkfabriek Heilig Kruis 

8. Aktename budget 2021 - Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw 

9. Aktename budget 2021 - Kerkfabriek Heilig Kruis   

Interne zaken 

Overheidsopdrachten 

10. Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze betreffende studieopdracht voor 
architectuur, stabiliteit, technieken, veiligheidscoördinatie ontwerp en 
verwezenlijking, EPB-verslaggeving / EPC en opmaak sloopopvolgingsplan voor 
nieuwbouw school 

Personeel 

11. Goedkeuring invoering consumptiecheque 2020 voor gemeentepersoneel in het 
kader van de uitvoering van het sectoraal akkoord 2020 

12. Goedkeuring verhoging bijdrage tweede pensioenpijler 2020 contractuele 
personeelsleden gemeente in het kader van de uitvoering van het sectoraal 
akkoord 2020 



Financiën 

Meerjarenplan en budget 

13. Aktename opvolgingsrapport 2020 

14 Goedkeuring aanpassing meerjarenplan 2020/1 

15. Goedkeuring relanceplan #watbeliefteru9070helpt 2020-2021 

16. Goedkeuring financiële steunmaatregelen i.k.v. de coronacrisis - vrijstelling huur 
en energiekosten Kunstkring Heusdine voor periode 27 juli tot en met 7 september 
2020 

Onderwijs 

Scholengemeenschap 

     17.   Goedkeuring mandaat aan OVSG voor de ondertekening van algemene protocollen 
voor de elektronische doorgifte van persoonsgegevens tussen instanties 

Vrije tijd 

Ontwikkelingssamenwerking 

18. Toekenning noodhulp 2020 

Technische zaken 

Patrimonium 

19. Principiële goedkeuring aankoop perceel Zandberg. 

20. Melkwegel 39 - ontwerpakte minnelijke onteigening 

Intergemeentelijke samenwerking 

Toetreding 

21. Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst met het gemeentebestuur Lochristi 
inzake contacttracing binnen ELZ Scheldekracht 

Sociale dienst 

Algemene dienstverlening 

22. Goedkeuring reglement inzake de toekenning en het gebruik van waardebonnen ter 
ondersteuning van het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen en van de 
lokale economie 

 
Agendapunten van de besloten zitting 

Vastgesteld door voorzitter gemeenteraad Ben D'Haene (Open VLD). 
Punt 23 werd hem meegedeeld door het college van burgemeester en schepenen. 
 

Algemeen bestuur 

Gemeentelijke organen 

23. Verlenen eretitel mandaat van schepen aan André De Groote 
 

OPENBARE ZITTING 

Agendapunten 

Algemeen bestuur 

Gemeentelijke organen 

1. Bekrachtiging besluit burgemeester i.v.m. passende maatregelen in kader van preventie 
Corona – mondmaskerplicht vanaf 27 augustus 2020 op het grondgebied van de gemeente 

Burgemeester Sierens licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Wat mij betreft mag u altijd de gemeenteraad samenroepen. Het is 
crisistijd. Wij kunnen ons flexibel vrijmaken, denk ik, als er beslissingen moeten genomen worden. De 
twee punten worden samen genomen. Ik heb een aantal vragen bij de twee punten. Ik zal die beide 
gewoon stellen, begrijp ik dan. In eerste instantie viel ik een beetje uit de lucht eind juli, toen er plotseling 
een algemene mondmaskerplicht kwam binnen onze politiezone. Dat is een merkwaardig fenomeen 
wanneer je vlakbij de gemeentegrens woont. Als ik bijvoorbeeld naar rechts ga, moet ik een mondmasker 
dragen, als ik naar links ga, mag ik het weer af doen want er zijn andere regels in een andere gemeente. 
Dit is niet zo evident voor mensen om te begrijpen. Vandaar dat het belangrijk is dat maatregelen een 



epidemiologische grondslag hebben, dat er een reden is om een maatregel door te voeren. En zeker zo 
een ingrijpende maatregel als het verplichten van mondmaskers op het openbaar domein. Begrijp me niet 
verkeerd, ik was er voor en ik heb natuurlijk ook permanent en voorbeeldig mijn mondmasker gedragen. 
Men kan niet voorzichtig genoeg zijn en ik begrijp ook dat het niet evident is. Dit is een formele 
gemeenteraad. Het zou net raar zijn mochten we daar geen tussenkomsten over doen. Het is toch 
belangrijk om die epidimiologische grondslag te zien van die beslissing. Wat waren de redenen om plots 
over te gaan naar een algemene mondmaskerplicht, temeer daar men een goeie maand later zegt dat het 
niet meer nodig is. De cijfers zijn blijkbaar terug aan het zakken. Of zijn er geen besmettingen? Ik weet 
niet wat de grondslag precies was. Voor mensen wordt het dan wel heel onduidelijk. Eerst moest men 
een mondmasker dragen. Niemand wist of er veel besmettingen waren in Destelbergen. Een maand later 
moet dat mondmasker niet meer gedragen worden. Waarom is men daar plots weer van afgestapt en is 
het nog wel verantwoordbaar naar de bevolking toe om zo snel het geweer van schouder te veranderen? 
Is er vooral ook geen nood aan continuïteit van maatregelen? Hoe wordt daar gemeentelijk aan gewerkt? 
Is daar aandacht voor? Dat vind ik een belangrijke vraag voor wat betreft de mondmaskers. In tweede 
instantie, wat de tweede maatregel betreft rond de evenementen, zijn de cijfers terug fors aan het 
aantrekken en zien we dat er intussen weer 1600 besmettingen per dag zijn in België. De verwachting is 
dat dat niet zal afnemen. We hebben gisteren een heel merkwaardige veiligheidsraad gezien, die de 
maatregelen versoepelt en wel heel rare signalen geeft aan de bevolking terwijl de risico’s niet kleiner 
worden. Ook gemeentelijk is dat toch een heel belangrijk aandachtspunt. Ook als het gaat over 
evenementen vraag ik me af of het wel verstandig is om, gezien de huidige cijfers en de huidige 
communicatieve context, opnieuw evenementen toe te staan en de regels te versoepelen. Is het niet 
beter om dat nog even niet te doen en is het ook niet uitlegbaar om dat niet te doen? Ik denk dat mensen 
eerder gaan begrijpen dat de regels nog even aangehouden blijven dan dat het omgekeerde gebeurt en 
de regels versoepeld worden. Mensen begrijpen dat niet meer. Ik ook niet. Ik krijg dat niet meer uitgelegd. 
Het besluit dateert van augustus, ik weet dat wel. Dit is de huidige realiteit. Moeten we toch niet wat meer 
voorzichtigheid aan de dag leggen?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Vanuit de politiezone was er een eerste golf van 
verontrustende berichtgeving, waarbij we ook met de zorgatlas geconfronteerd werden. Dat is een vehikel 
dat de burgemeesters en de noodplanningscoördinatoren aangereikt gekregen hebben door het 
Agentschap Zorg en Gezondheid. Daarin zagen we dat Melle en Destelbergen in een knipperlichtfase 
kwamen. Dat betekent dat de incidentiegraad overstegen werd. Vanwege de gouverneur hebben we dan 
het advies gekregen om zwaar te sensibiliseren. Met de vier burgemeesters van de zone hebben we dan 
samen gezeten. Door de nationale veiligheidsraad en de epidemiologen werd gezegd dat er een tweede 
golf zou komen. Er werd wat onrust gecreëerd. We hebben toen beslist alles op alles te zetten om ervoor 
te zorgen dat we geen ontsporingen hebben. Van zodra we de mondmaskerplicht hebben ingevoerd, 
hebben we vanuit de zone de postkaart bedeeld. Op die manier konden we alle mensen bereiken. Niet 
iedereen heeft toegang tot sociale media. Langs de andere kant kan je je ook afvragen wat er was 
gebeurd als we die beslissing niet hadden genomen. Dan kwam er misschien een tweede golf en kregen 
we het verwijt dat we het niet gedaan hadden. We wilden alles op alles zetten. Na die maand blijven we 
in de knipperlichtfase. Omdat men strengere regels oplegt dan de federale maatregelen, moet er overleg 
zijn met de gouverneur en met de arts dr. Hammami om dat burgemeestersbesluit te kunnen nemen. Dat 
is effectief gebeurd vanuit de politiezone. De arts heeft haar zegen gegeven. Het is niet zo dat we dat 
onderling bedisseld hebben. Hetzelfde geldt voor de annulatie van onze evenementen waar we initieel 
ook een besluit rond genomen hadden. Wat de evenementen betreft, volg ik uw redenering. Het is 
helemaal niet makkelijk. Natuurlijk zitten we nu met een maatstaf van een ministerieel besluit waar toch 
fel voor geijverd is door de cultuur- en evenementensector, om hen wat zuurstof te geven. 200 mensen 
binnen en 400 mensen buiten. Die maatstaf is er. Als je dat als lokaal bestuur wil overrulen, moet dat heel 
grondig gemotiveerd worden omdat je dan afwijkt van het ministerieel besluit. In de veiligheidscel worden 
de aanvragen voor evenementen heel goed gescreend. Toch hadden we vandaag toch een aanvraag 
waarbij we ons vragen stelden. We hebben die persoon uitgenodigd om er mee in overleg te gaan. Zoals 
u zegt, ziet het er opnieuw niet gunstig uit. Ik zie nu in onze zorgatlas dat we in stijgende lijn blijven, 
weliswaar nog altijd in de eerste knipperlichtfase. We hebben lang geflirt met groen en geel, nu zitten we 
al een tijd in de gele fase. Als we naar een tweede knipperlichtsituatie gaan, komen we in oranje. Dan 
wordt het moeilijker. Zolang we in de gele fase zitten, proberen we de evenementen te screenen omdat 
we het leven van veel ook niet blijvend on hold willen zetten. Mensen hebben er ook nood aan om buiten 
te komen. Evenementen die buiten georganiseerd worden, zoals de Halloweentocht, houden een lager 
risico in. Bij andere evenementen hebben we het moeilijker om een positieve beslissing te nemen. Dan 
gaan we in overleg en proberen we tot een compromis te komen waar we ons veilig genoeg bij voelen. Ik 
wil maar zeggen dat het niet makkelijk maar we volgen dat heel plichtsbewust op. Als het nieuw 
ministerieel besluit er is, zullen we opnieuw proberen een zonaal verhaal te hebben. Ook naar 
handhaving toe is dat voor de mensen van de politiezone toch makkelijker. We blijven waakzaam. Ik kan 
u volgen in de opmerking dat het misschien beter is om alles nog even on hold te zetten maar het leven 
van veel mensen staat al zo lang on hold. Studenten mogen bijvoorbeeld ook niet naar de les. Dat is niet 
zo evident. We gaan er zo goed mogelijk mee om. U zegt ook dat de gemeenteraad kan samengeroepen 



worden. Om geen burgemeestersbesluit uit te vaardigen, is de gemeenteraad eigenlijk niet nodig. Dat 
betekent niet dat ik u wil ontzien maar dit is de manier om dit te bekrachtigen. Als we kunnen overleggen, 
doen we dat met plezier. Onze rapportering naar de raad blijft ook van kracht natuurlijk.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Het is een aanbod. Als u als burgemeester zegt die steun van de 
gemeenteraad nodig te hebben, mag u ons samenroepen. We zouden dit goedgekeurd hebben. Dit is 
geen kritiek. Dit is een bezorgdheid die ik wil uiten. Het is niet evident om in te druisen tegen de 
maatregelen van de hogere overheden. Belangrijk is dat het signaal blijft komen. Dat leeft echt bij 
mensen. Die continuïteit en herkenbaarheid van de maatregelen zijn belangrijk. Waarom nemen we 
bepaalde maatregelen. We weten ook dat dat geen materie is voor een gemeenteraad maar dit is een 
materie voor de federale veiligheidsraad. Wat interessant zou kunnen zijn, is om als burgemeester of 
groep van burgemeesters een signaal te geven aan de federale overheid om te werken aan die 
continuïteit. Het is door permanent nieuwe maatregelen te nemen, waarbij niemand nog begrijpt waarom 
een maatregel wordt teruggeschroefd of ingevoerd, dat men draagvlak verliest. Dat is geen kritiek op 
degene die de maatregel invoert. Dat is een kritiek op het gegeven dat we er niet in slagen om een 
continuïteit, een systematisering van die maatregelen, te bekomen. Mijn vraag is dus of er kanalen zijn 
om dat ook naar boven toe te signaleren.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik beschouw uw vragen zeker niet als kritiek, integendeel. Ik 
denk dat we allemaal even bezorgd zijn. Er zijn kanalen. Het best geschikte kanaal zijn de 
burgemeestersoverlegmomenten en de overlegmomenten met de gouverneur. Met betrekking tot de 
mondmaskerplicht had  ik liever gehad dat er federaal een uniformiteit was. We zagen een wildgroei van 
verschillende maatregelen in verschillende gemeenten en steden. Soms zelfs binnen en buiten een 
bebouwde kom. Oudere mensen weten soms niet waar de bebouwde kom begint of eindigt. Binnen de 
zone hebben we ervoor gekozen om het overal verplicht te maken. We hebben geprobeerd om dat 
uniform te maken binnen de provincie, maar daar was geen draagvlak voor. Er zijn zeker 
terugkoppelingen mogelijk naar het federale niveau. Daar is de kern van de duidelijkheid die moet 
gegeven worden. Dat is niet altijd even evident.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 28 van het decreet over het lokaal bestuur. 

Artikel 134, §1 en artikel 135, §2 van de Nieuwe Gemeentewet. 

Juridisch kader 

Ministerieel besluit van 13 maart 2020 en volgende houdende de afkondiging van de federale fase 
betreffende de coördinatie en het beheer van de crisis coronavirus COVID-19; 

Besluit burgemeester van 20 juli 2020 betreffende mondmaskerplicht in publieke gebouwen 

Besluit burgemeester van 29 juli 2020 betreffende mondmaskerplicht in publieke ruimte 

Besluit burgemeester van 27 augustus 2020 betreffende mondmaskerplicht in publieke ruimte vanaf 27 
augustus 2020. 

Feiten en context 

In het Ministerieel besluit van 30 juni 2020 is een belangrijke opdracht en verantwoordelijkheid gelegd bij 
de lokale besturen om lokale uitbraken onder controle te krijgen en te houden. De Nationale 
Veiligheidsraad heeft beslist om de burgemeesters expliciet te belasten met een nauwgezette controle 
van de naleving van de maatregelen op hun grondgebied, waarbij een onderscheid wordt gemaakt tussen 
preventieve en reactieve maatregelen. 

Het verslag van 22 april 2020 van de GEES (Groep van Experts die belast zijn met de Exit Strategy) 
bevat een gefaseerde aanpak voor het geleidelijk afbouwen van de maatregelen en is voornamelijk 
gebaseerd op drie essentiële aspecten, met name het dragen van een mondmasker, testing en tracing. 

De burgemeesters van de lokale politiezone Regio Rhode & Schelde beslisten samen eind juli in overleg 
met hun respectieve colleges over een zonale aanpak en een verplichting om mondmaskers te dragen op 
alle publiek toegankelijke plaatsen, het openbaar domein van de gemeente, alle openbare gebouwen of 
ruimtes waar gemeentelijke dienstverlening wordt aangeboden en alle andere ruimtes die voor het 
publiek toegankelijk zijn en waar minstens de kans bestaat dat de aanwezigheid van meerdere personen 
de noodzakelijke social distancing niet kan garanderen. 

Vormvereisten 



De burgemeester besloot op 27 augustus 2020 over te gaan tot passende maatregelen in kader van 
preventiemaatregelen tegen het coronavirus, meer bepaald specifieke regelgeving tot mondmaskerplicht 
vanaf 27 augustus 2020 op het grondgebied van de gemeente.  

Deze verordening vervalt wanneer die niet op de eerstvolgende vergadering van de gemeenteraad wordt 
bekrachtigd. 

Het besluit van de burgemeester van 27 augustus 2020 werd toegevoegd als bijlage aan dit besluit. 

Motivering 

Een algemene verplichting en uniforme toepassing op het grondgebied van de lokale politiezone Regio 
Rhode & Schelde biedt duidelijkheid aan elke inwoner of bezoeker van onze gemeente en de drie andere 
gemeenten binnen de zone. 

Bij Ministerieel Besluit van 28 juli 2020 werd een nieuw artikel 21bis ingevoegd in het hoger vermeld 
Ministerieel Besluit van 30 juni 2020, waarbij het dragen van een mondmasker vanaf de leeftijd van 12 
jaar, verplicht wordt in bepaalde inrichtingen en situaties; het dragen van mondmaskers wordt hierin 
aanbevolen aan de bevolking voor elke situatie waarin de regels van social distancing niet kunnen 
worden nageleefd, om verdere verspreiding van het virus tegen te gaan. 

Het reproductiegetal R werd op 20 augustus 2020 geschat op 0,943 voor België, met een nationaal 
gemiddelde van 70 positief geteste inwoners per 100 000 inwoners over een periode van 14 dagen 
volgens de cijfers van het Europees Centrum voor Ziektepreventie en-Bestrijding. Het virus circuleert dus 
nog maar minder sterk. 

In het CELEVAL-rapport van 18 augustus 2020 werd vastgesteld dat de verspreiding van het virus op 
nationaal niveau tekenen van vertraging vertoont maar dat er verschillen worden waargenomen tussen 
provincies en binnen de provincies zelf. Er is een trend merkbaar waarbij de gezondheidssituatie zich 
stabiliseert en zelfs verbetert. 

In het Ministerieel Besluit van 22 augustus 2020 werden bepaalde maatregelen versoepeld en andere 
maatregelen behouden. 

De algemene verplichting op het grondgebied van de lokale politiezone Regio Rhode & Schelde tot het 
dragen van een mondmasker werd door de vier burgemeesters van de politiezone geëvalueerd. 

Omwille van de gewijzigde epidemiologische context was het opportuun om het burgemeestersbesluit 
van 29 juli 2020 op het dragen van een mondmasker te versoepelen. De burgemeesterbesluiten van 20 
juli en 29 juli betreffende de mondmaskerplicht werden opgeheven en worden ter informatie als bijlage 
toegevoegd aan dit besluit. 

Omdat het soms kan gebeuren – ook onverwachts – dat men in een drukkere omgeving terecht komt 
waar het dragen van een mondmasker sterk wordt aanbevolen of zelfs verplicht is, is het opportuun om 
het op zak hebben van een mondmasker te verplichten op het moment wanneer men zich begeeft op een 
voor het publiek toegankelijke plaats waar grote drukte heerst of waar de social distancing van 1,5 m niet 
kan gewaarborgd worden. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De gemeenteraad bekrachtigt het burgemeestersbesluit van 27 augustus 2020 houdende de 
passende maatregelen in kader van preventie Corona – mondmaskerplicht vanaf 27 augustus 2020 op 
het grondgebied van de gemeente. 

2. Bekrachtiging besluit burgemeester i.v.m. passende maatregelen in kader van preventie 
Corona – evenementenbeheer vanaf 1 september 2020 op het grondgebied van de gemeente 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 28 van het decreet over het lokaal bestuur. 



Artikel 134, §1 en artikel 135, §2 van de Nieuwe Gemeentewet. 

Juridisch kader 

Ministerieel besluit van 13 maart 2020 en volgende houdende de afkondiging van de federale fase 
betreffende de coördinatie en het beheer van de crisis coronavirus COVID-19; 

Besluit burgemeester van 1 augustus 2020 betreffende evenementenbeheer 

Feiten en context 

De burgemeesters van de lokale politiezone Regio Rhode & Schelde beslisten samen eind juli in overleg 
met hun respectieve colleges over een zonale aanpak voor het evenementenbeheer voor het gehele 
grondgebied van de politiezone. 

In het Ministerieel besluit van 30 juni 2020 is een belangrijke opdracht en verantwoordelijkheid gelegd bij 
de lokale besturen om lokale uitbraken onder controle te krijgen en te houden. De Nationale 
Veiligheidsraad heeft beslist om de burgemeesters expliciet te belasten met een nauwgezette controle 
van de naleving van de maatregelen op hun grondgebied, waarbij een onderscheid wordt gemaakt tussen 
preventieve en reactieve maatregelen. 

Vormvereisten 

De burgemeester besloot op 27 augustus 2020 over te gaan tot passende maatregelen in kader van 
preventiemaatregelen tegen het coronavirus, meer bepaald betreffende het evenementenbeheer vanaf 1 
september 2020 op het grondgebied van de gemeente.  

Deze verordening vervalt wanneer die niet op de eerstvolgende vergadering van de gemeenteraad wordt 
bekrachtigd. 

Het besluit van de burgemeester van 27 augustus 2020 werd toegevoegd als bijlage aan dit besluit. 

Motivering 

Het reproductiegetal R werd op 20 augustus 2020 geschat op 0,943 voor België, met een nationaal 
gemiddelde van 70 positief geteste inwoners per 100 000 inwoners over een periode van 14 dagen 
volgens de cijfers van het Europees Centrum voor Ziektepreventie en-Bestrijding. Het virus circuleert dus 
nog maar minder sterk. 

In het CELEVAL-rapport van 18 augustus 2020 werd vastgesteld dat de verspreiding van het virus op 
nationaal niveau tekenen van vertraging vertoont maar dat er verschillen worden waargenomen tussen 
provincies en binnen de provincies zelf. Er is een trend merkbaar waarbij de gezondheidssituatie zich 
stabiliseert en zelfs verbetert. 

In het Ministerieel Besluit van 22 augustus 2020 werden bepaalde maatregelen versoepeld en andere 
maatregelen behouden. 

Omwille van de gewijzigde epidemiologische context was het opportuun om het burgemeestersbesluit 
van 1 augustus 2020 op het verbod van evenementen op te heffen met ingang van 1 september 2020 en 
het federale maatregelen toe te passen waarbij evenementen onder voorwaarden kunnen doorgaan 
vanaf september. 

Een toestemming van de lokale overheid en het respecteren van de veiligheidsvoorschriften (verschillend 
van sector tot sector) blijft van toepassing; er wordt bij elke aanvraag tot toestemming voor evenementen 
een bijkomend formulier ingevuld dat evenementen specifiek controleert op risico's met betrekking tot de 
verspreiding van COVID-19. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

  



Externe communicatie 

// 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De gemeenteraad bekrachtigt het burgemeestersbesluit van 27 augustus 2020 houdende de 
passende maatregelen in kader van preventie Corona – evenementenbeheer vanaf 1 september 2020 op 
het grondgebied van de gemeente. 

Notulen 

3. Goedkeuring notulen gemeenteraad 25 juni 2020 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 32 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de 
gemeenteraad onder de verantwoordelijkheid van de algemeen directeur worden opgesteld 
overeenkomstig artikelen 277 en 278. 

Juridisch kader 

Artikel 278 dat stelt dat de notulen van de gemeenteraad vermelden, in chronologische volgorde, alle 
besproken onderwerpen vermelden, alsook het gevolg dat werd gegeven aan die punten waarover de 
gemeenteraad geen beslissing heeft genomen. Zij maken eveneens duidelijk melding van alle 
beslissingen en het resultaat van de stemmingen. Behalve bij geheime stemming, vermelden de notulen 
voor elk raadslid of hij voor of tegen het voorstel heeft gestemd of zich onthield. Van deze laatste 
verplichting kan worden afgeweken voor beslissingen genomen met unanimiteit. 

Feiten en context 

Elk gemeenteraadslid heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie van 
de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de gemeenteraad worden aangenomen, 
worden de notulen in die zin aangepast. 

Vormvereisten 

Artikel 28 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de vergaderingen van de gemeenteraad openbaar 
zijn, behalve in de uitzonderingsgevallen zoals voorzien onder §1, 1° en 2e lid. 

Motivering 

Een ontwerp van de notulen worden ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering ter 
beschikking gesteld van de gemeenteraadsleden. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

De notulen van de openbare zitting worden gepubliceerd op www.destelbergen.be . 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De notulen van de gemeenteraadszitting van 25 juni 2020 worden goedgekeurd. 

  

http://www.destelbergen.be/


Openbare besturen 

Kerkfabriek 

4. Goedkeuring meerjarenplanwijziging 2020  – Kerkfabriek OLV ter Sneeuw 

Schepen Raman (N-VA) licht toe en vraagt de goedkeuring 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten, 
in het bijzonder artikel 43 dat bepaalt dat de meerjarenplannen en de wijzigingen van de kerkfabrieken 
onderworpen zijn aan het advies van het erkend representatief orgaan en aan de goedkeuring van de 
gemeenteraad. 

Juridisch kader 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten; 

Besluit van de Vlaamse regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de 
boekhouding van de besturen van de erkende erediensten en van de centrale besturen van de erkende 
erediensten; 

Ministerieel besluit van 27 november 2006 tot vaststelling van de modellen van de boekhouding van de 
besturen van de eredienst en ter uitvoering van artikel 46 van het besluit van de Vlaamse Regering van 
13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van de 
eredienst en van de centrale besturen van de eredienst; 

Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 - Boekhouding besturen van de eredienst 

Feiten en context 

De gemeenteraadsbeslissing van 26 september 2019 waarin het meerjarenplan 2020-2025 van de 
kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

De wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 van de kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw werd op  
2 juli 2020 ingediend bij het gemeentebestuur;  

De meerjarenplanwijziging 2020-2025 van de kerkfabriek O.L.V ter Sneeuw voorziet het volgende: 

a) exploitatietoelage 

O.L.V ter 
Sneeuw 

2020 2021 2022 2023 2024 2025 

Initieel 10 351 17 981 18 576 18 735 18 879 18 891 

Wijziging 10 351 1 255 18 576 18 735 18 879 18 891 

 

b) investeringstoelage 

O.L.V ter 
Sneeuw 

2020 2021 2022 2023 2024 2025 

Initieel 42 000 40 000 31 550 37 500 37 500 0 

Wijziging 58 545 40 000 31 550 37 500 37 500 0 

 

Vormvereisten 

De meerjarenplanwijzigingen worden na het advies van het erkend representatief orgaan jaarlijks voor 1 
oktober gecoördineerd bij de gemeenteoverheid ingediend door het centraal kerkbestuur. 

De gemeenteraad spreekt zich uit over de goedkeuring binnen een termijn van honderd dagen die ingaat 
op de dag na het inkomen van het advies van het erkend representatief orgaan bij de gemeenteoverheid 
of de dag na het verstrijken van de termijn van vijftig dagen.  

Het erkend representatief orgaan gaf een gunstig advies op 4 augustus 2020. 

  



Motivering 

De gemeentelijke bijdragen in de meerjarenplanwijziging van de kerkfabriek worden opgenomen in de 
wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 van het lokaal bestuur. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• De financieel directeur 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• Het centraal kerkbestuur en de voorzitter van de Kerkfabriek O.LV. ter Sneeuw via het platform 
Religiopoint. 

• de heer Provinciegouverneur 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Emmanuel 
Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie SP.a onthouden zich: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Vlaams Belang onthouden zich: Henriette Scheire 

Enig artikel. Goedkeuring wordt verleend aan de meerjarenplanwijziging 2020-2025 die op 2 juli 2020 
werd ingediend door de Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw. 

5. Goedkeuring meerjarenplanwijziging 2020  – Kerkfabriek Heilig Kruis 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten, 
in het bijzonder artikel 43 dat bepaalt dat de meerjarenplannen en de wijzigingen van de kerkfabrieken 
onderworpen zijn aan het advies van het erkend representatief orgaan en aan de goedkeuring van de 
gemeenteraad. 

Juridisch kader 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten; 

Besluit van de Vlaamse regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de 
boekhouding van de besturen van de erkende erediensten en van de centrale besturen van de erkende 
erediensten; 

Ministerieel besluit van 27 november 2006 tot vaststelling van de modellen van de boekhouding van de 
besturen van de eredienst en ter uitvoering van artikel 46 van het besluit van de Vlaamse Regering van 
13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van de 
eredienst en van de centrale besturen van de eredienst; 

Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 - Boekhouding besturen van de eredienst 

Feiten en context 

De gemeenteraadsbeslissing van 26 september 2019 waarin het meerjarenplan 2020-2025 van de 
kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

De wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 van de kerkfabriek Heilig Kruis werd op  
3 augustus 2020 ingediend bij het gemeentebestuur;  



De meerjarenplanwijziging 2020-2025 van de kerkfabriek Heilig Kruis voorziet het volgende: 

a) exploitatietoelage 

Heilig Kruis 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

Initieel 0 0 0 0 0 0 

Wijziging 0 0 0 0 0 0 

 
b) investeringstoelage 

Heilig Kruis 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

Initieel 15 000 19 000 19 000 19 000 19 000 19 000 

Wijziging 22 713 19 000 19 000 19 000 19 000 19 000 

 
Vormvereisten 

De meerjarenplanwijzigingen worden na het advies van het erkend representatief orgaan jaarlijks voor 1 
oktober gecoördineerd bij de gemeenteoverheid ingediend door het centraal kerkbestuur. 

De gemeenteraad spreekt zich uit over de goedkeuring binnen een termijn van honderd dagen die ingaat 
op de dag na het inkomen van het advies van het erkend representatief orgaan bij de gemeenteoverheid 
of de dag na het verstrijken van de termijn van vijftig dagen.  

Het erkend representatief orgaan gaf een gunstig advies op 4 augustus 2020. 

Motivering 

De gemeentelijke bijdragen in de meerjarenplanwijziging van de kerkfabriek worden opgenomen in de 
wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 van het lokaal bestuur. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• De financieel directeur 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• Het centraal kerkbestuur en de voorzitter van de Kerkfabriek Heilig Kruis via het platform 
Religiopoint. 

• de heer Provinciegouverneur 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Emmanuel 
Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie SP.a onthouden zich: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Vlaams Belang onthouden zich: Henriette Scheire 

Enig artikel. Goedkeuring wordt verleend aan de meerjarenplanwijziging 2020-2025 die op 3 augustus 
2020 werd ingediend door de Kerkfabriek Heilig Kruis. 

6. Aktename budgetwijziging 2020/01 – Kerkfabriek OLV ter Sneeuw 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 



Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten, 
in het bijzonder artikel 48 dat bepaalt dat dat bepaalt de gemeenteraad akte neemt van het gewijzigde 
budget dat past in het goedgekeurde meerjarenplan en dit binnen een termijn van vijftig dagen die ingaat 
op de dag na het inkomen van de budgetwijziging bij de gemeenteoverheid. 

Juridisch kader 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten; 

Besluit van de Vlaamse regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de 
boekhouding van de besturen van de erkende erediensten en van de centrale besturen van de erkende 
erediensten; 

Ministerieel besluit van 27 november 2006 tot vaststelling van de modellen van de boekhouding van de 
besturen van de eredienst en ter uitvoering van artikel 46 van het besluit van de Vlaamse Regering van 
13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van de 
eredienst en van de centrale besturen van de eredienst; 

De Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 betreffende de boekhouding van de besturen van de 
eredienst. 

Feiten en context 

De gemeenteraadsbeslissing van 26 september 2019 waarin het meerjarenplan 2020-2025 van de 
kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

De gemeenteraadsbeslissing van 24 oktober 2019 waarin de budgetten 2020 van de kerkfabrieken 
werden goedgekeurd; 

De gemeenteraadsbeslissing van 24 september 2020 waarin de aanpassing van het meerjarenplan 2020-
2025 van de kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

De budgetwijziging 2020/1 van de Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw werd op 12 augustus 2020 ingediend bij 
het gemeentebestuur;  

De budgetwijziging 2020/1 voorziet: 

a) exploitatietoelage 

Budgetwijziging 2020-1 Voorzien meerjarenplan 

10 351 10 351 

 
b) investeringstoelage 

Budgetwijziging 2020-1 Voorzien meerjarenplan 

58 545 58 545 

 
Vormvereisten 

De budgetwijziging worden na het advies van het erkend representatief orgaan jaarlijks voor  
15 september gecoördineerd bij de gemeenteoverheid ingediend door het centraal kerkbestuur. 

De gemeenteraad moet binnen de vijftig dagen advies te verlenen. Deze adviestermijn verstrijkt op 2 
oktober 2020.  

Het erkend representatief orgaan gaf een gunstig advies op 4 augustus 2020. 

Motivering 

De gemeentelijke bijdrage die in de budgetwijziging 2020/1 van de Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw is 
opgenomen overschrijdt de bedragen in het gewijzigde meerjarenplan niet zodat de gemeenteraad er 
enkel kennis moet van nemen. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• De financieel directeur 

Externe communicatie 



Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• Het centraal kerkbestuur en de kerkfabriek OLV ter Sneeuw via het platform Religiopoint 

• de heer Provinciegouverneur. 

BESLUIT: 

Enig artikel. De gemeenteraad neemt akte van de budgetwijziging 2020/1 van de Kerkfabriek O.L.V. ter 
Sneeuw.  

7. Aktename budgetwijziging 2020/01 – Kerkfabriek Heilig Kruis 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten, 
in het bijzonder artikel 48 dat bepaalt dat dat bepaalt de gemeenteraad akte neemt van het gewijzigde 
budget dat past in het goedgekeurde meerjarenplan en dit binnen een termijn van vijftig dagen die ingaat 
op de dag na het inkomen van de budgetwijziging bij de gemeenteoverheid. 

Juridisch kader 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten; 

Besluit van de Vlaamse regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de 
boekhouding van de besturen van de erkende erediensten en van de centrale besturen van de erkende 
erediensten; 

Ministerieel besluit van 27 november 2006 tot vaststelling van de modellen van de boekhouding van de 
besturen van de eredienst en ter uitvoering van artikel 46 van het besluit van de Vlaamse Regering van 
13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van de 
eredienst en van de centrale besturen van de eredienst; 

De Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 betreffende de boekhouding van de besturen van de 
eredienst. 

Feiten en context 

De gemeenteraadsbeslissing van 26 september 2019 waarin het meerjarenplan 2020-2025 van de 
kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

De gemeenteraadsbeslissing van 24 oktober 2019 waarin de budgetten 2020 van de kerkfabrieken 
werden goedgekeurd; 

De gemeenteraadsbeslissing van 24 september 2020 waarin de aanpassing van het meerjarenplan 2020-
2025 van de kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

De budgetwijziging 2020/1 van de Kerkfabriek Heilig Kruis werd op 12 augustus 2020 ingediend bij het 
gemeentebestuur;  

De budgetwijziging 2020/1 voorziet: 

a) exploitatietoelage 

Budgetwijziging 2020-1 Voorzien meerjarenplan 

0 0 

 

b) investeringstoelage 

Budgetwijziging 2020-1 Voorzien meerjarenplan 

22 713 22 713 

 

Vormvereisten 

De budgetwijziging worden na het advies van het erkend representatief orgaan jaarlijks voor  
15 september gecoördineerd bij de gemeenteoverheid ingediend door het centraal kerkbestuur. 

De gemeenteraad moet binnen de vijftig dagen advies te verlenen. Deze adviestermijn verstrijkt op 2 
oktober 2020.  



Het erkend representatief orgaan gaf een gunstig advies met opmerkingen op 4 augustus 2020. 

Motivering 

De gemeentelijke bijdrage die in de budgetwijziging 2020/1 van de Kerkfabriek Heilig Kruis is 
opgenomen, overschrijdt de bedragen in het gewijzigde meerjarenplan niet zodat de gemeenteraad er 
enkel kennis moet van nemen. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• De financieel directeur 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• Het centraal kerkbestuur en de voorzitter van de Kerkfabriek Heilig Kruis via het platform 
Religiopoint. 

• de heer Provinciegouverneur 

BESLUIT: 

Enig artikel. De gemeenteraad neemt akte van de budgetwijziging 2020/1 van de Kerkfabriek Heilig Kruis.  

8. Aktename budget 2021 - Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten, 
in het bijzonder artikel 48 dat bepaalt de gemeenteraad akte neemt van het budget dat past in het 
goedgekeurde meerjarenplan en dit binnen een termijn van vijftig dagen die ingaat op de dag na het 
inkomen van het budget bij de gemeenteoverheid. 

Juridisch kader 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten; 

Besluit van de Vlaamse regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de 
boekhouding van de besturen van de erkende erediensten en van de centrale besturen van de erkende 
erediensten; 

Ministerieel besluit van 27 november 2006 tot vaststelling van de modellen van de boekhouding van de 
besturen van de eredienst en ter uitvoering van artikel 46 van het besluit van de Vlaamse Regering van 
13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van de 
eredienst en van de centrale besturen van de eredienst; 

Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 - Boekhouding besturen van de eredienst 

Feiten en context 

De gemeenteraadsbeslissing van 26 september 2019 waarin het meerjarenplan 2020-2025 van de 
kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

De gemeenteraadsbeslissing van 24 september 2020 waarin de aanpassing van het meerjarenplan 2020-
2025 van de kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

Het budget 2021 van de Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw werd op 10 augustus 2020 ingediend bij het 
gemeentebestuur;  

Het budget 2021 voorziet: 

a) exploitatietoelage 

Budget 2021 Voorzien meerjarenplan 

1 255 1 255 

 

b) investeringstoelage 



Budget 2021 Voorzien meerjarenplan 

40 000 40 000 

 

Vormvereisten 

De budgetten worden na het advies van het erkend representatief orgaan jaarlijks voor 1 oktober 
gecoördineerd bij de gemeenteoverheid ingediend door het centraal kerkbestuur. 

De gemeenteraad moet binnen de vijftig dagen advies te verlenen. Deze adviestermijn verstrijkt op 30 
september 2020.  

Gelet op het gunstig advies van het erkend representatief orgaan van 4 augustus 2020. 

Motivering 

Het budget 2021 van de Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw past in het meerjarenplan zodat de 
gemeenteraad er enkel kennis moet van nemen. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• De financieel directeur. 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• Het centraal kerkbestuur en de kerkfabriek OLV ter Sneeuw via het platform Religiopoint. 

• de heer Provinciegouverneur 

BESLUIT: 

Enig artikel. De gemeenteraad neemt akte van het budget 2021 van de Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw. 

9. Aktename budget 2021 - Kerkfabriek Heilig Kruis 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten, 
in het bijzonder artikel 48 dat bepaalt de gemeenteraad akte neemt van het budget dat past in het 
goedgekeurde meerjarenplan en dit binnen een termijn van vijftig dagen die ingaat op de dag na het 
inkomen van het budget bij de gemeenteoverheid. 

Juridisch kader 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten; 

Besluit van de Vlaamse regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de 
boekhouding van de besturen van de erkende erediensten en van de centrale besturen van de erkende 
erediensten; 

Ministerieel besluit van 27 november 2006 tot vaststelling van de modellen van de boekhouding van de 
besturen van de eredienst en ter uitvoering van artikel 46 van het besluit van de Vlaamse Regering van 
13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van de 
eredienst en van de centrale besturen van de eredienst; 

Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 - Boekhouding besturen van de eredienst 

Feiten en context 

De gemeenteraadsbeslissing van 26 september 2019 waarin het meerjarenplan 2020-2025 van de 
kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

De gemeenteraadsbeslissing van 24 september 2020 waarin de aanpassing van het meerjarenplan 2020-
2025 van de kerkfabrieken werd goedgekeurd; 

Het budget 2021 van de Kerkfabriek Heilig Kruis werd op 10 augustus 2020 ingediend bij het 
gemeentebestuur;  



Overwegende dat het budget 2021 voorziet: 

a) exploitatietoelage 

Budget 2021 Voorzien meerjarenplan 

0 0 

 

b) investeringstoelage 

Budget 2021 Voorzien meerjarenplan 

19.000 19.000 

 

Vormvereisten 

De budgetten worden na het advies van het erkend representatief orgaan jaarlijks voor 1 oktober 
gecoördineerd bij de gemeenteoverheid ingediend door het centraal kerkbestuur. 

De gemeenteraad moet binnen de vijftig dagen advies te verlenen. Deze adviestermijn verstrijkt op 30 
september 2020.  

Het erkend representatief orgaan gaf een gunstig advies op 4 augustus 2020. 

Motivering 

Het budget 2021 van de Kerkfabriek Heilig Kruis past in het meerjarenplan zodat de gemeenteraad er 
enkel kennis moet van nemen. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• De financieel directeur. 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• Het centraal kerkbestuur en de voorzitter van de Kerkfabriek Heilig Kruis via het platform 
Religiopoint. 

• de heer Provinciegouverneur 

BESLUIT: 

Enig artikel. De gemeenteraad neemt akte van het budget 2021 van de Kerkfabriek Heilig Kruis. 

  



Interne zaken 

Overheidsopdrachten 

10. Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze betreffende studieopdracht voor 
architectuur, stabiliteit, technieken, veiligheidscoördinatie ontwerp en verwezenlijking, EPB-
verslaggeving / EPC en opmaak sloopopvolgingsplan voor nieuwbouw school 

Schepen Demeyer (Open VLD) en schepen De Sutter (N-VA) lichten toe en vragen de goedkeuring. 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “In het masterplan waren vooraan ook appartementsgebouwen 
ingetekend maar die worden dan niet in deze opdracht meegenomen? Nu wordt enkel een ontwerper 
voor het schoolgebouw aangesteld?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “De opdracht is inderdaad om de school te ontwerpen, en de 
kinderopvang.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Hoe ziet u dan het vervolg? Als er appartementen moeten komen, zou 
dat mogelijk een conflictsituatie geven. Zoals het nu in het masterplan staat, is de speelplaats vlakbij de 
appartementen voorzien. Zal het nog interessant zijn om dat stuk te ontwikkelen en te verkopen als daar 
van bij het begin geen rekening mee gehouden wordt?” 

Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “Ik begrijp uw vraag en uw bezorgdheid. Het is niet de bedoeling om dat 
hele stuk op te vullen met verharding of bebouwing. Ik denk dat we door dat te faseren een duidelijke 
keuze. Het neerzetten van de school is het primair project. Daarnaast is er nog een ruimte die kan 
ingevuld worden. Daar kan bijvoorbeeld een randvoorwaarde zijn om dat in rekening te nemen bij de 
beslissing rond de woonvormen en inplanting. Het is niet de bedoeling om naar een dens project te gaan, 
maar eerder iets dat aansluit bij de omliggende functies die er dan zullen zijn.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “En welke timing is vooropgesteld?” 

Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “Daar hebben we nog geen harde timing voor vastgelegd. Dat zal nog 
niet voor het eerstkomende jaar zijn.” 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “In verband met de gevel van de school; is er een optie opengehouden om 
die te behouden?” 

Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “Over erfgoedwaarde e.d. zijn er altijd diverse meningen. Het bureau dat 
ons begeleidt heeft toch veel waarde gehecht aan het beeld en de inherente erfgoedwaarde. Ik ben daar 
zelf ook naar school geweest, ik kan daar dus in volgen. Ik denk dat men bepaalde keuzes zal moeten 
maken. Niet elk deel van de gevel heeft een even sterke erfgoedwaarde. Voornamelijk de twee koppen, 
en niet het deel ertussen, hebben een sterkere erfgoedwaarde. Beschermt men dan enkel de gevel en 
breekt men de rest af of behoudt men het gebouw, mits een hoge renovatiekost? Definitieve keuzes zijn 
daarover nog niet gemaakt, maar het lijkt wel aangewezen om het beeld, zoals het er nu is met die twee 
stukken, te behouden.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Aangezien de nieuwbouw zal komen achter het jeugd- en 
gemeenschapscentrum, neem ik aan dat de school niet zal moeten afgebroken worden en er geen 
containers zullen moeten geplaatst worden. Klopt dat?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Er wordt een deel afgebroken. Een deel wordt vernieuwbouwd. Er 
zal wel degelijk een tijdelijke huisvesting nodig zijn. Dat is mee opgenomen in het budget.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Dat zit in het budget van 5,6 Mio euro?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Ja.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Die gaan dan op het voetbalveld komen?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Te bekijken, ja. Ik denk dat het daarbij belangrijk is dat de bouw 
gebeurt in veilige omstandigheden en dat we de containers op een veilige plaats kunnen neerpoten.” 

DE GEMEENTERAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 10° van het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, bepaalt dat  
de gemeenteraad bevoegd is voor het vaststellen van de plaatsingsprocedure en het vaststellen van de 
voorwaarden van overheidsopdrachten; 

  



Juridisch kader 

De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen  
inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten  
en concessies, en latere wijzigingen. 

De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 38, § 1, 1° b) 
 (ontwerp- of innovatieve oplossingen). 

Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels  
van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten  
klassieke sectoren, en latere wijzigingen. 

Gemeenteraadsbeslissing van 23 januari 2020 betreft de afbakening van het begrip  
‘dagelijks bestuur’ zoals bedoeld door het Decreet van Lokaal Bestuur en het vaststellen  
van verrichtingen die zijn vrijgesteld van het voorafgaande visum van de financieel directeur. 

Feiten en context 

De uitgave voor de opdracht “Studieopdracht voor architectuur, stabiliteit, technieken, 
veiligheidscoördinatie ontwerp en verwezenlijking, EPB-verslaggeving / EPC en opmaak  
sloopopvolgingsplan voor nieuwbouw school” wordt geraamd op € 518.500,00 excl. btw of € 627.385,00 
incl. 21% btw. 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de mededingingsprocedure  
met onderhandeling. 

Deze raming overschrijdt de limieten van de Europese bekendmaking. 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

Deze overheidsopdracht wordt geplaatst bij mededingingsprocedure met onderhandeling 

Financiële aspecten  

De uitgave voor deze opdracht zal voorzien worden in het investeringskrediet van 2020  
en volgende jaren, op kredietcode 221007-080001; actie A04.03.04.01 

Interne communicatie 

Een afschrift van dit besluit wordt over gemaakt aan de Afdeling Technische Zaken. 

Externe communicatie 

De gekozen firma’s zullen uitgenodigd worden tot het indienen van een offerte. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De selectievereisten zoals opgenomen in de publicatie en de raming voor de opdracht  
“Studieopdracht voor architectuur, stabiliteit, technieken,veiligheidscoördinatie ontwerp  
en verwezenlijking, EPB-verslaggeving / EPC en opmaak sloopopvolgingsplan voor nieuwbouw school”, 
opgesteld door de dienst Overheidsopdrachten worden goedgekeurd. De raming bedraagt  
€ 518.500,00 excl. btw of € 627.385,00 incl. 21% btw. 

Artikel 2. Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de mededingingsprocedure  
met onderhandeling. 

Artikel 3. De opdracht zal Europees bekend gemaakt worden. 

Artikel 4. De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal  
en Europees niveau. 

  



Personeel 

11. Goedkeuring invoering consumptiecheque 2020 voor gemeentepersoneel in het kader van de 
uitvoering van het sectoraal akkoord 2020 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Men spreekt in het motiverend gedeelte over een aantal mogelijkheden, 
namelijk ecocheques, sport- en cultuurcheques, lokale handelaarsbonnen en consumptiecheques. In het 
beslissend gedeelte is sprake van de consumptiecheques maar vermeld niet of dat te besteden is bij de 
lokale handelaars. Mijn vraag is hier of die consumptiecheques te besteden zijn bij de lokale handelaars.” 

Schepen Raman (N-VA) zegt: “Dat is inderdaad de bedoeling, ja.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Dan zou ik voorstellen om dat zo te notuleren in het besluit.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “In het overwegend gedeelte staat inderdaad een verwijzing waarbij 
lokale handelaarsbonnen voor 2020 een waarde kunnen hebben van 200 euro. Ik denk niet dat het een 
probleem is om dat bijkomend te accentuerend in het beslissend gedeelte.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Het gaat over de consumptiecheques die we gaan toekennen.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Het is zo dat de lokale handelaarsbon in normale omstandigheden, 
in niet COVID-tijden, geplafonneerd zijn op 40 euro. De bedoeling van het bestuur is om gebruik te 
maken van de COVID maatregel zodat we dit jaar lokale handelaarsbonnen kunnen geven ter waarde 
van 200 euro.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Dan zijn het lokale handelaarsbonnen in plaats van consumptiecheques.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Bij de consumptiecheques staat ook ‘al dan niet onder de vorm van 
lokale handelaarsbonnen’. In het overwegend gedeelte. We zullen artikel twee aanvullen met 
‘consumptiecheques onder de vorm van lokale handelaarsbonnen.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 40 

Juridisch kader 

Sectoraal akkoord 2008-2013 voor het personeel van de lokale en provinciale besturen, afgesloten in het 
Vlaamse onderhandelingscomité C1 van 19 november 2008. 

Vijfde Vlaamse Intersectoraal akkoord van 8 juni 2018 (VIA 5). 

Sectoraal akkoord 2020 voor lokale en provinciale besturen van 8 april 2020.Omzendbrief KB/ABB 
2020/2 van 29 mei 2020 betreffende het sectoraal akkoord 2020 voor het personeel van de lokale en 
provinciale besturen. 

Koninklijk besluit van 15 juli 2020 tot invoeging van een artikel 19quinquies in het koninklijk besluit van 28 
november 1969 tot uitvoering van de wet van 27 juni 1969 tot herziening van de besluitwet van 28 
december 1944 betreffende de maatschappelijke zekerheid der arbeiders (consumptiecheque). 

Feiten en context 

Na onderhandelingen sloten de sociale partners op 8 april 2020 in het comité C1 voor de provinciale en 
lokale besturen, onderafdeling Vlaams Gewest en Vlaamse Gemeenschap, een sectoraal akkoord af voor 
het jaar 2020 (zie bijlage). 

De kern van het sectoraal akkoord is een koopkrachtverhoging van globaal 1,1% vanaf 1 januari 2020 
voor de personeelsleden die onder het toepassingsgebied van het sectoraal akkoord voor de lokale en 
provinciale besturen vallen. 

Vormvereisten 

De maatregelen in het kader van de koopkrachtverhoging is onderhandeld met de vakorganisaties. 

Motivering 

In uitvoering van het sectoraal akkoord moet een koopkrachtverhoging doorgevoerd worden van globaal 
1,1% vanaf 1 januari 2020 voor alle personeelsleden die onder het toepassingsgebied van het sectoraal 
akkoord voor de lokale en provinciale besturen vallen. 

Concreet moet dit gebeuren door: 

• De recurrente verhoging van de werkgeversbijdrage voor de maaltijdcheques tot het fiscale 
maximum. Aangezien het bestuur al de maximale werkgeversbijdrage voor de maaltijdcheques 



bereikt heeft op de datum waarop dit sectoraal akkoord is afgesloten (6,91 euro, waarde 
maaltijdcheque 8 euro), voldoet het bestuur reeds aan deze voorwaarde en hoeft het geen 
verdere stappen te ondernemen op dit punt. 

• Een recurrente koopkrachtverhoging van minimum 200 euro is mogelijk door de invoering van  

o Ecocheques: het totale bedrag van de ecocheques die het bestuur toekent, mag niet groter 
zijn dan 250,00 euro per kalenderjaar en per personeelslid. Het bedrag kan toegekend worden 
op basis van de arbeidsprestaties (voltijds, deeltijds) of kan hetzelfde bedrag zijn voor elk 
personeelslid; 

o Sport/cultuurcheques: deze cheques hebben een geldigheid van 15 maanden en kunnen 
voor maximaal 100 euro per jaar en per personeelslid toegekend worden; 

o Lokale handelaarsbonnen: cadeaucheques die kunnen worden ingeruild bij de plaatselijke 
handelszaken. Ze worden toegekend ter gelegenheid van Sinterklaas, Kerstmis of Nieuwjaar 
op voorwaarde dat ze per jaar en per personeelslid een totaal bedrag van 40 euro niet 
overschrijden, eventueel vermeerderd met 40 euro per jaar voor elk kind ten laste van dat 
personeelslid; 

o Voor het jaar 2020 kunnen deze bonnen uitzonderlijk een waarde van 200 euro 
hebben  

o Consumptiecheques (al of niet onder de vorm van lokale handelaarsbonnen): deze 
cheques zijn toe te kennen vóór 31/12/2020, hebben een beperkte geldigheid t.e.m. 7/6/2021 
en kunnen voor maximaal 300 euro per personeelslid toegekend worden. 

o Ofwel een combinatie van bovenstaande. 

• Een verhoging van de minimale bijdragevoet voor de tweede pensioenpijler van 2% naar 2,5%  

Financiële aspecten  

De koopkrachtverhogende maatregel voor personeel wordt opgenomen in de meerjarenplanwijziging als 
volgt: 

• Gemeente: 

o 200 euro per VTE 

o 93,44 VTE x 200 euro 

o Vanaf 2020: 16 688 euro 

• OCMW: 

o 200 euro per VTE 

o 38,35 VTE x 200 euro: 7 670 euro 

o Vanaf 2020: 7 670 euro 

Voor personeelsleden tewerkgesteld in de VIA-diensten (personeel in de zorgsector, de culturele sector 
en de sociale economie) wordt een specifieke financieringsregeling uitgewerkt waarbij de VIA-middelen 
gebruikt worden om deze verhoging te financieren.  

Voor personeelsleden niet tewerkgesteld in de VIA-diensten dienen lokale besturen zelf de verhoging ten 
laste te nemen. 

Interne communicatie 

Deze extra inspanning die het bestuur als werkgever aanbiedt aan de medewerkers zal gecommuniceerd 
worden aan de betrokken personeelsleden. 

Externe communicatie 

Deze extra inspanning die het bestuur als werkgever aanbiedt aan de medewerkers zal gecommuniceerd 
worden aan de vakorganisaties. 

  



BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De invoering van een maatregel tot een recurrente koopkrachtverhoging van 200 euro per VTE 
wordt goedgekeurd en ingeschreven in meerjarenplanwijziging 2020-2025. 

Artikel 2. De recurrente koopkrachtverhoging van 200 euro per VTE in 2020 wordt uitgevoerd met 
consumptiecheques onder de vorm van handelaarsbonnen. 

Artikel 3. Voor de berekening van het bedrag consumptiecheques waarop het personeelslid recht heeft, 
wordt rekening gehouden met volgende toekenningsvoorwaarden:  

• De referteperiode bedraagt 12 maanden en loopt van 1 januari 2020 tot en met 31 december 2020 

• Het bedrag wordt pro rata de tewerkstellingsbreuk berekend; 

• Het bedrag wordt pro rata de tewerkstellingsperiode berekend voor de personeelsleden die in de 
loop van de referte in of uit dienst zijn getreden van het bestuur. De gewone inactiviteitsdagen die 
tussen twee tewerkstellingsperiodes liggen, worden meegeteld voor de duur van de 
tewerkstellingsperiode; 

• In geval van afwezigheden wordt voor de berekening rekening gehouden met het aantal dagen 
waarvoor de betrokken personeelsleden salaris gekregen hebben; 

• Periodes van moederschapsrust en vakantie worden gelijkgesteld voor de berekening, ongeacht 
of deze dagen gedekt worden door salaris of niet. 

12. Goedkeuring verhoging bijdrage tweede pensioenpijler 2020 contractuele personeelsleden 
gemeente in het kader van de uitvoering van het sectoraal akkoord 2020 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 40 van het decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 betreft de bevoegdheid van de 
gemeenteraad. 

Juridisch kader 

Wet van 28 april 2003 betreffende de aanvullende pensioenen en het belastingstelsel van die pensioenen 
en van sommige aanvullende voordelen inzake sociale zekerheid. 

Sectoraal akkoord 2008-2013 voor het personeel van de lokale en provinciale besturen, afgesloten in het 
Vlaamse onderhandelingscomité C1 van 19 november 2008. 

Wet van 30 maart 2018 met betrekking tot het overheidspensioenen. 

Kaderreglement tweede pensioenpijler contractanten dat met de representatieve vakorganisaties 
onderhandeld werd in het Vlaams onderhandelingscomité C1 van 9 december 2001 (zoals van 
toepassing vanaf 1 januari 2019). 

Vijfde Vlaamse Intersectoraal akkoord van 8 juni 2018 (VIA 5). 

Sectoraal akkoord 2020 voor lokale en provinciale besturen van 8 april 2020.Omzendbrief KB/ABB 
2020/2 van 29 mei 2020 betreffende het sectoraal akkoord 2020 voor het personeel van de lokale en 
provinciale besturen. 

Koninklijk besluit van 15 juli 2020 tot invoeging van een artikel 19quinquies in het koninklijk besluit van 28 
november 1969 tot uitvoering van de wet van 27 juni 1969 tot herziening van de besluitwet van 28 
december 1944 betreffende de maatschappelijke zekerheid der arbeiders (consumptiecheque). 

Gemeenteraadsbeslissing van 25 maart 2010 betreffende de invoering van een aanvullend 
pensioenstelsel voor contractueel personeel en goedkeuring bestek RSZPPO. 

Gemeenteraadsbeslissing van 23 april 2020 houdende de goedkeuring van de rechtspositieregeling voor 
het gemeentepersoneel. 

Gemeenteraadsbeslissing van 23 april 2020 betreffende de goedkeuring verhoging bijdrage tweede 
pensioenpijler contractuele personeelsleden gemeente in 2020. 

  



Feiten en context 

Verhoging minimale bijdragevoet tweede pensioenpijler 

Volgens de wet van 30 maart 2018 ('Wet Bacquelaine') kunnen lokale besturen een korting krijgen op de 
responsabiliseringsbijdrage als de tweede pensioenpijler van het contractueel personeel voldoet aan een 
aantal voorwaarden.  

Sinds de gemeenteraadsbeslissing van 23 april 2020 voldoet het lokaal bestuur aan de voorwaarden tot 
en met 2020 en ontvangt hierdoor een korting van 50% op de responsabiliseringsbijdrage. 

De intentie om de bijdrage in 2021 te verhogen tot 3% moet nog worden beslist. 

De verdere evolutie van de financiering van de pensioenen maakt deel uit van de lopende 
pensioenstudie. 

Sectoraal akkoord 2020 

Na onderhandelingen sloten de sociale partners op 8 april 2020 in het comité C1 voor de provinciale en 
lokale besturen, onderafdeling Vlaams Gewest en Vlaamse Gemeenschap, een sectoraal akkoord af voor 
het jaar 2020 (zie bijlage). 

De kern van het sectoraal akkoord is een koopkrachtverhoging van globaal 1,1% vanaf 1 januari 2020 
voor de personeelsleden die onder het toepassingsgebied van het sectoraal akkoord voor de lokale en 
provinciale besturen vallen. 

Vormvereisten 

De maatregelen in het kader van de koopkrachtverhoging is onderhandeld met de vakorganisaties. 

Motivering 

Verhoging minimale bijdragevoet tweede pensioenpijler 

De gemeenteraad van Destelbergen besliste in de raad van 25 maart 2010 tot de uitbouw van een 
tweede pensioenpijler voor de contractuele personeelsleden met een bijdrage van 1% van het aan de 
RSZ onderworpen loon.  

De gemeenteraad van Destelbergen besliste in de raad van 23 april 2020 tot de verhoging van de tweede 
pensioenpijler voor de contractuele personeelsleden naar een bijdrage van 2% van het aan de RSZ 
onderworpen loon.  

In uitvoering van het groeipad zoals opgenomen in het gemeenteraadsbesluit van 23 april 2020 moet de 
bijdrage voor de tweede pensioenpijler voor de contractuele personeelsleden verhoogd worden in 2021 
naar een bijdrage van 3% van het aan de RSZ onderworpen loon. Op deze wijze behoudt het lokaal 
bestuur het recht op de korting in de responsabiliseringsbijdrage. 

Sectoraal akkoord 2020 

In uitvoering van het sectoraal akkoord moet een koopkrachtverhoging doorgevoerd worden van globaal 
1,1% vanaf 1 januari 2020 voor alle personeelsleden die onder het toepassingsgebied van het sectoraal 
akkoord voor de lokale en provinciale besturen vallen. 

Concreet dient dit te gebeuren door: 

• De recurrente verhoging van de werkgeversbijdrage voor de maaltijdcheques tot het fiscale 
maximum. Aangezien het bestuur al de maximale werkgeversbijdrage voor de maaltijdcheques op 
de datum waarop dit sectoraal akkoord is afgesloten, bereikt heeft (6,91 euro, waarde 
maaltijdcheque 8 euro) voldoet het bestuur reeds aan deze voorwaarde en hoeft het geen verdere 
stappen te ondernemen op dit punt. 

• Een recurrente koopkrachtverhoging van minimum 200 euro is mogelijk door de invoering van 
ecocheques, sport/cultuurcheques of lokale handelaarsbonnen. 

• Een verhoging van de minimale bijdragevoet voor de tweede pensioenpijler van 2% naar 
2,5%  

Financiële aspecten  

De verhoging van de minimale bijdragevoet van de tweede pensioenpijler naar 2,5% wordt opgenomen in 
de meerjarenplanwijziging en impliceert volgende verhoging: 

• Gemeente: 

o 2%: verhoging van 10 000 euro (van 1% naar 2%) 

o 2,5%: verhoging van 5 000 euro (van 2% naar 2,5%) 



o Totaal krediet voor 2020: 25 000 euro tweede pensioenpijler aan tarief 2,5% 

o Totaal krediet voor 2021: 30 000 euro tweede pensioenpijler aan tarief 3% 

• OCMW: 

o 2%: verhoging van 4 800 euro (van 1% naar 2%) 

o 2,5%: verhoging van 2 400 euro (van 2% naar 2,5%) 

o Totaal krediet voor 2020: 12 000 euro tweede pensioenpijler aan tarief 2,5% 

o Totaal krediet voor 2021 : 14 400 euro tweede pensioenpijler aan tarief 3% 

Voor personeelsleden tewerkgesteld in de VIA-diensten (personeel in de zorgsector, de culturele sector 
en de sociale economie) wordt een specifieke financieringsregeling uitgewerkt waarbij de VIA-middelen 
gebruikt worden om deze verhoging te financieren.  

Voor personeelsleden niet tewerkgesteld in de VIA-diensten dienen lokale besturen zelf de verhoging ten 
laste te nemen. 

Interne communicatie 

Deze extra inspanning die het bestuur als werkgever aanbiedt aan de medewerkers zal gecommuniceerd 
worden aan de betrokken personeelsleden. 

Externe communicatie 

De intentieverklaring voor verhoging van de 2de pensioenpijler in 2020 naar 2,5% en vanaf 2021 naar 3% 
zal worden opgestuurd naar: 

• de pensioenverzekeraar Belfius Insurance/Ethias 

• de Rijksdienst voor Sociale Zekerheid (K12@rsz.fgov.be) 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De aangroei van de pensioentoelage voor de tweede pensioenpijler voor contractuele 
personeelsleden tot 2,5% in 2020 wordt goedgekeurd. De inhaaltoelage voor de periode vanaf  
1 januari 2020 tot en met de ingangsdatum zoals hierboven bepaald, bedraagt tevens 2,5% en zal gestort 
worden op 28 september 2020. 

Artikel 2. De aangroei van de pensioentoelage voor de tweede pensioenpijler voor contractuele 
personeelsleden tot 3% in 2021 wordt goedgekeurd. 

Artikel 3. De gewijzigde pensioentoelagen worden opgenomen in de meerjarenplanwijziging. 

Financiën 

Meerjarenplan en budget 

13. Aktename opvolgingsrapport 2020 

GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 263, namelijk de gemeenteraad en 
de raad voor maatschappelijk welzijn bepalen wanneer hen een opvolgingsrapportering, met een stand 
van zaken van de uitvoering van het meerjarenplan, wordt voorgelegd.  

Juridisch kader 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 263 dat zegt dat minstens voor het 
einde van het derde kwartaal een opvolgingsrapportering over het eerste semester van het boekjaar 
wordt voorgelegd. 

Feiten en context 

Het opvolgingsrapport geeft in eerste orde een stand van zaken weer van de acties uit het meerjarenplan 
en in tweede orde een stand van zaken van de kredieten van het bestuur.  

  



Vormvereisten 

// 

Motivering 

Dit opvolgingsrapport moet jaarlijks voorgelegd worden uiterlijk op de raad van september over de eerste 
zes maanden van het desbetreffende jaar. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: 

Enig artikel. De gemeenteraad neemt akte van het opvolgingsrapport 2020. 

14. Goedkeuring aanpassing meerjarenplan 2020/1 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 41, 3°, nl. de gemeenteraad is 
bevoegd voor het vaststellen van de beleidsrapporten van de gemeente en het openbaar centrum voor 
maatschappelijk welzijn, vermeld in artikel 249. 

Juridisch kader 

Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 257 

Besluit van de Vlaamse Regering van 30 maart 2018 over de beleids- en beheerscyclus van de lokale 
besturen 

Ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de nadere voorschriften van de 
beleidsrapporten, de rekeningenstelsels en de digitale rapportering van de beleids- en beheerscyclus van 
de lokale besturen. 

Omzendbrief KB/ABB 2019/4 van 3 mei 2019 over de strategische meerjarenplannen 2020-2025 van de 
lokale en provinciale besturen volgens de beleids- en beheerscyclus 

Feiten en context 

Overeenkomstig de regelgeving wordt het meerjarenplan van de gemeente en het OCMW aangepast 
voor de kredieten 2020 en de ramingen 2021-2025. Daarbij wordt het resultaat van de intussen 
vastgestelde jaarrekening 2019 verwerkt.  

Een aanpassing van het meerjarenplan omvat minstens een aangepaste financiële nota, een toelichting 
en de eventuele wijzigingen van de strategische nota.  

De toelichting bevat ook een beschrijving van de gekozen grondslagen en assumpties voor de opmaak 
van het beleidsrapport en de wijzigingen daarvan ten opzichte van het vorige beleidsrapport. 

De documentatie bij de aanpassing van het meerjarenplan bevat de meest actuele versie van de 
omgevingsanalyse, het overzicht van alle beleidsdoelstellingen (met bijhorende actieplannen, acties en 
ramingen), een overzicht per boekjaar van de toegestane werkings- en investeringssubsidies, een 
overzicht van de beleidsvelden per beleidsdomein, een overzicht van de verbonden entiteiten, een 
overzicht van de personeelsinzet en een overzicht van de jaarlijkse opbrengst van elke door het bestuur 
geheven belastingsoort. 

Vormvereisten 

Gunstig advies van het managementteam van 7 september 2020. 

Gelet op het positief advies van de financiële commissie 16 september 2020; 

  



Motivering 

Deze aanpassing van het meerjarenplan integreert het resultaat van de jaarrekening 2019 en wijzigt de 
kredieten en ramingen waar nodig door beslissingen en omstandigheden die zich voordeden in de loop 
van 2020. 

Financiële aspecten 

Het beschikbaar budgettair resultaat van 2020 bedraagt door de aanpassing 8 088 195 euro (initieel 5 
687 291 euro).  

De autofinancieringsmarge van 2020 bedraagt door de aanpassing 418 908 euro  
(initieel 251 024 euro). 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Emmanuel 
Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Groen onthouden zich: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie SP.a onthouden zich: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Vlaams Belang onthouden zich: Henriette Scheire 

Artikel 1. De gemeenteraad stelt  de aanpassing 2020/1 van het meerjarenplan 2020-2025 vast voor de 
gemeente. 

Artikel 2. De gemeenteraad keurt de aanpassing 2020/1 van het meerjarenplan 2020-2025 goed, zoals 
vastgesteld door de raad voor maatschappelijk welzijn. 

15. Goedkeuring relanceplan #watbeliefteru9070helpt 2020-2021 

Burgemeester Sierens (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Bedankt voor de toelichting. We zijn blij met de methodologie waarop dit 
project tot stand gekomen is. Veel verenigingen, veel handelaars en veel burgers staat het water aan de 
lippen. Het is echt nodig om vanuit de gemeente een tussenkomst te voorzien. We zijn ook blij dat dat 
goed onderbouwd is en divers is. We hebben op de commissie een aantal opmerkingen gemaakt, daar 
ga ik hier niet op terugkomen. Het enige dat ik wel wil meegeven is onze opmerking omtrent de allocatie 
van de gelden. U spreekt over 400.000 euro. Daar zien we, als we dat procentueel bekijken, dat 50% van 
dat budget naar verenigingen gaat. We vinden het spijtig dat er slechts 20% naar de handelaars gaat en 
30% naar mensen die het echt nodig hebben, solidariteit en zorg. We stellen ons wel wat vragen bij die 
verdeling. Niet omdat we dat niet gunnen aan de verenigingen maar we denken dat er in bepaalde 
nichegroepen meer nood is dan hetgeen nu vooropgesteld is. Daar dus graag nog eens goed over 
nadenken. We hebben immers begrepen dat het een besloten pot is. Voor de verenigingen komt dat op 
200.000 euro.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Het is een beetje jammer dat u nu naar die nichegroepen 
verwijst. U had misschien ook een voorstel kunnen doen tijdens onze overlegmoment. We hebben op een 
interactieve manier bekeken welke zaken we konden naar voor schuiven. Er is uit de enquêtering ook 
gebleken dat de verenigingen wel degelijk geïmpacteerd zijn. Verenigingen zijn ook conglomeraten van 
inwoners. Veel mensen zijn inwoners die in het verenigingsleven zitten. We hebben ook gezien dat 
gezinnen en lokale handelaars ook geïmpacteerd zijn. Sommige gemeenten hebben snel een bon 
uitgerold. We hebben uit de enquête gezien dat daar geen draagvlak voor is. Ik denk dat hetgeen 
onderling beslist is, dat we dat zo goed mogelijk in het relancemodel hebben opgenomen.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Het is inderdaad zo dat we meegedacht hebben over de maatregelen maar 
het is wel aan het bestuur om de juiste budgetten daarbij te zetten. Dat is niet de taak van de werkgroep. 
Het is daarover dat onze opmerking gaat. Het gaat niet over de individuele maatregelen maar in 



grootorde gaat zowat de helft van de beschikbare middelen naar verenigingen. En inderdaad, 
verenigingen zijn belangrijk maar daar gaat het niet om primaire behoeften zoals bij gezinnen die echt 
nood hebben aan bepaalde zaken. Ze kunnen wel terecht bij het OCMW maar we denken dat de 
accenten misschien iets anders kunnen.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Mijn fractie zal dit plan principieel mee goedkeuren. In crisistijd is het 
immers belangrijk geen politieke spellen te spelen. En de krachten te bundelen voor een veerkrachtige 
gemeente. Daar moeten we partij overschrijdend onze schouders onder zetten. Vanuit sp.a zullen we dit 
voluit doen. Het voorgelegde plan is participatief uitgewerkt, grondig, en niet gericht op 'populistisch en 
snel scoren': dat is positief. Ook de partijgrensoverschrijdende inspraak via een werkgroep van de 
gemeenteraad vond mijn fractie heel verwarmend. Zo zou de lokale democratie altijd moeten werken. 
Luisteren naar elkaar. Elkaars voorstellen meenemen, op basis van de intrinsieke merites van het 
voorstel. Niet elkaars voorstellen wegstemmen, omdat ze van de oppositie komen, of omdat iemand wel 
eens een pluim op zijn hoed zou kunnen steken. Politique politicienne heeft geen zin in crisistijd. En 
eigenlijk nooit. Dat men er zich aan blijft bezondigen, is in wezen de crisis van ons politieke bestel. We 
vinden voldoende verbindende initiatieven in het plan. Zo lanceerde ik het idee ‘Kies je buur’ in de 
gemeenteraadswerkgroep. Dat dit zijn weg heeft gevonden naar het uiteindelijke plan, is een goede zaak. 
Ook andere accenten vinden we terug. De sterke nadruk op ondersteuning van verenigingen is positief, 
om hen te helpen de crisis door te komen. Ook de economische initiatieven zijn wervend en gepast. De 
sociale initiatieven zijn er, maar zouden nog sterker kunnen. Toch vinden we dat de verschillende 
maatregelen nog meer gericht zouden kunnen zijn op een effect op langere termijn. Een crisis moet je 
immers ook als hefboom voor de toekomst gebruiken. Zo kan je kinderen tijdelijk een PC uitlenen i.f.v 
afstandsonderwijs, je kan er ook voor zorgen dat elk kind duurzaam toegang krijgt tot de digitale wereld, 
en die toegang, en de hard ware die ermee gepaard gaat, permanent ter beschikking stellen. Op die 
manier worden je uitgaven investeringen in de toekomst. En investeren in de toekomst: dat is wat je in 
crisistijd moet doen. Meer in de diepte vinden we voorts dat er nog onvoldoende vrijetijdsinitiatieven 
worden vooropgesteld door jongeren - anders dan normaal, want coronaveilig, en dus in open lucht, met 
mondmasker, of via streaming. Ook culturele verenigingen zouden kunnen worden gestimuleerd om meer 
in openlucht of via streaming te doen. Die incentives vinden we momenteel nog wat te weinig. Kan daar 
een extra inspanning voor geleverd worden? De draagkracht van de coronamaatregelen bij de bevolking 
indachtig, hebben gemeenten ook een belangrijke communicatieve rol. We moeten blijven uitleggen wat 
de maatregelen zijn, en waarom ze nodig zijn. Communiceren via het gemeentelijk infoblad is één ding. 
Ook in het straatbeeld moeten mensen permanent aan de maatregelen herinnerd worden. Waarom geen 
reclameborden gebruiken hiervoor? Of online meer initiatieven nemen die de maatregelen duiden? Of 
affiches ophangen in de publieke ruimte, op plaatsen waar veel mensen samenkomen of passeren? Die 
gemeentelijke infoborden die men wil plaatsen kunnen tot meer dienen dan enkel lokale handelaars te 
promoten! En tot slot: een promotiefilm is zeker een goed idee. Maar we mogen die niet gebruiken om de 
gemeentediensten te promoten, of lokale politici een forum te bieden: neen. Die mogen af en toe ook wel 
eens uit beeld blijven. We moeten vooral de Destelbergenaar, Heusdenaar en Eenbeekeindenaar laten 
zien: welke impact had de crisis voor hen? Hoe hebben zij haar beleefd? Hoe kunnen ze elkaar een hart 
onder de riem steken? Die elementen vinden we nog onvoldoende terug in het voorgelegde plan. Maar 
we gaan niet zeuren: we zijn tevreden dat er eindelijk een plan is. En dat er veel positieve dingen in 
staan. Rome is niet op één dag gebouwd. Nu is het tijd voor de uitwerking. Want een papieren plan, daar 
heeft finaal niemand iets aan. Na het grondige voorbereidingswerk moeten de zeilen worden bijgezet. Er 
is geen tijd meer te verliezen. Want de crisis is diep, en de noden hoog: sociaal, economisch, maar ook 
op vlak van gezondheid en de risico’s die zich daar stellen. Daarom zou mijn fractie graag vernemen wat 
de timing is van de diverse acties. Want die is tot dusver onduidelijk. Ook budgettair dient dit plan verder 
verfijnd te worden. De totaalkost is alvast vastgelegd op zo’n 350.000 euro, inclusief subsidies (ca. 
250.000 euro). Dat verklaarde u vorige week tijdens de commissie. Een belangrijke inspanning. Maar hoe 
dat budget over de diverse acties is verdeeld, weten we nog niet. Uiteraard zijn dat meer dan ‘nuances’. 
Daarom heb ik een voorstel. Waarom kunnen we de gemeentelijke werkgroep niet maandelijks bijeen 
brengen, om het plan op te volgen, en waar nodig en mogelijk bij te sturen, in de serene en constructieve 
sfeer van onze eerdere samenkomst vorige maand? Hoe meer ogen, hoe groter het inzicht, als we 
allemaal echt onze schouders onder het algemeen belang willen zetten. In crisistijd is er niets belangrijker 
dan dat.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 40 §1 en §2 van het decreet lokaal bestuur dat bepaalt dat de gemeenteraad onder voorbehoud 
van andere wettelijke of decretale bepalingen, beschikt over de volheid van bevoegdheid ten aanzien van 
de gemeentelijke aangelegenheden. De gemeenteraad bepaalt het beleid en kan daarvoor algemene 
regels vaststellen. 



Het decreet lokaal bestuur, titel 4. De beleids- en beheerscyclus van de gemeente en het openbaar 
centrum voor maatschappelijk welzijn in het bijzonder artikel 249 en volgende betreffende de 
beleidsrapporten; 

Artikel 41, 3° van het decreet lokaal bestuur dat bepaalt dat de gemeenteraad bevoegd is voor het 
vaststellen van de beleidsrapporten van de gemeente en het openbaar centrum voor maatschappelijk 
welzijn, vermeld in artikel 249. 

Juridisch kader 

KB van 31 maart 2020 houdende dringende maatregelen inzake voedselhulp voor de doelgroep van 
gebruikers van de OCMW (gewijzigd bij KB van 24 juni 2020 (BS 30 juni 2020)) 

KB van 13 mei 2020 houdende het invoeren van een subsidie “Covid-19” voor de doelgroep van de 
OCMW en gewijzigd bij KB van 3 juli 2020 (BS 9 juli 2020) 

KB nr. 43 van 26 juni 2020 over de tijdelijke verhoging van het terugbetalingspercentage van het leefloon 
aan de OCMW's 

KB nr. 47 van 26 juni 2020 met het oog op het toekennen van een tijdelijke premie aan de gerechtigden 
op bepaalde sociale bijstandsuitkeringen 

Decreet van 19 juni 2020 tot het nemen van dringende maatregelen m.b.t. de noodfondsen voor cultuur, 
jeugd, sport, media en de lokale besturen, en m.b.t. de armoedebestrijding n.a.v. de COVID-19 pandemie 

Besluit van de Vlaamse Regering van 10 juli 2020 tot toekenning van een specifieke subsidie aan de 
Vlaamse gemeenten, OCMW’s en de Vlaamse Gemeenschapscommissie ter ondersteuning van het 
consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen 

BVR 3 juli 2020 tot toekenning van steun aan culturele organisaties en kwetsbare kernspelers in het 
kader van het noodfonds. 

Feiten en context 

De Vlaamse en federale overheid namen verschillende maatregelen om de lokale besturen bij te staan bij 
de uitdagingen waarmee zij geconfronteerd worden naar aanleiding van de COVID-19-crisis. 

Het lokaal bestuur maakte in de periode juni tot en met september op basis van een 
#watbeliefteru9070helpt en in samenwerking met een werkgroep van fractievoorzitters een relanceplan 
op met 27 concrete relancemaatregelen.  

Vormvereisten 

// 

Motivering 

De Vlaamse en federale overheid namen verschillende maatregelen om de lokale besturen bij te staan bij 
de uitdagingen waarmee zij geconfronteerd worden naar aanleiding van de COVID-19-crisis. 

Met het oog op het inperken van de socio-economische gevolgen van de coronacrisis in de gemeente is 
het noodzakelijk om relancemaatregelen te treffen en de Vlaamse en federale middelen aan te wenden. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt over gemaakt aan  

- de financieel directeur 

- het managementteam 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal aan de heer Provinciegouverneur worden toegestuurd. 

Het relanceplan wordt extern bekend gemaakt via de diverse gemeentelijke communicatiekanalen. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. Goedkeuring wordt verleend aan het relanceplan #watbeliefteru9070helpt 2020 en de 
afzonderlijke relancemaatregelen. 

Artikel 2. Het relanceplan #watbeliefteru9070helpt 2020 zal financieel worden ingepast in de 
meerjarenplanwijziging 2020/02.  



16. Goedkeuring financiële steunmaatregelen i.k.v. de coronacrisis - vrijstelling huur en 
energiekosten Kunstkring Heusdine voor periode 27 juli tot en met 7 september 2020 

Schepen Demeyer (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 40, §3 dat stelt dat de gemeenteraad 
de gemeentelijke reglementen vaststelt.  

Juridisch kader 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 56, §3, 1°, dat stelt dat het college 
van burgemeester en schepenen bevoegd is voor het stellen van daden van beheer binnen de door de 
gemeenteraad vastgestelde algemene regels (o.a. verhuring tot en met negen jaar). 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 56, §3, 8° dat stelt dat het college 
bevoegd is voor het stellen van daden van beschikking over verhuring, concessie, pacht, jacht- en 
visrechten van meer dan negen jaar, behalve het vaststellen van de contractvoorwaarden waarvoor de 
gemeenteraad bevoegd blijft. 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 177, 2°, dat stelt dat de financieel 
directeur in volle onafhankelijkheid staat voor het debiteurenbeheer, in het bijzonder de invordering van 
de fiscale en niet-fiscale ontvangsten en het verlenen van kwijting. 

Beslissing van het college van burgemeester en schepenen van 14 januari 2020 betreffende de 
goedkeuring van de huurovereenkomst met VZW Kunstkring Heusdine, met zetel te Burgstraat 52 C003, 
vertegenwoordigd door haar algemene vergadering die machtiging heeft gegeven aan de heer De 
Meester Dirk. 

Gemeenteraadbesluit van 25 juni 2020 betreffende de goedkeuring financiële steunmaatregelen i.k.v. de 
coronacrisis - vrijstelling huur en energiekosten Kunstkring Heusdine voor periode 16 maart 2020 tot en 
met 30 juni 2020 

Feiten en context 

In zijn publicatie van 10 april 2020 roept de Vlaamse Regering de lokale besturen op om te waken over 
de financiële druk op de ondernemers op hun grondgebied, zeker voor activiteiten waar zij door de crisis 
financieel al zwaar inleveren.  

Zowel de gemeenteraad als het college van burgemeester en schepenen en de administratie kunnen 
ertoe bijdragen om deze druk te verminderen.  

Motivering 

Onder meer op advies van de taskforce lokale economie en de financieel directeur en na goedkeuring 
van het voorstel door het college, werd een gediversifieerde aanpak voorgesteld, waarbij deels kan 
worden ingezet op vrijstellingen, deels op een soepele toepassing van reglementen.  

Het college van burgemeester en schepenen ontvingen op 11 juni 2020 de vraag van Dirk De Meester, 
namens het bestuursorgaan van de Kunstkring Heusdine vzw de vraag tot vrijstelling van huur en 
energiekosten. 

De gemeenteraad besliste op 25 juni 2020 om vrijstelling te verlenen aan vzw Kunstkring Heusdine voor 
wat betreft de maandelijkse huurvergoeding van 375 euro en de energiekosten en dit voor de periode van 
16 maart tot en met 30 juni. Reeds betaalde vergoedingen worden pro rata teruggestort. 

De ateliers bleven 3 maanden gesloten en werden op 2 juli 2020 onder héél strenge veiligheids- en 
hygiënemaatregelen heropend. Na deze korte periode van heropening besliste het bestuursorgaan van 
de Kunstkring Heusdine vzw de ateliers op 27 juli 2020 opnieuw te sluiten. Tegelijk werd besloten om in 
2020 geen tentoonstelling te organiseren. Op 7 september 2020 meldde de voorzitter de heropening van 
de ateliers vanaf 8 september 2020. 

Voor de vereniging betekende de coronapandemie een verlies aan inkomsten terwijl de kosten niet dalen. 
Anderzijds werden ook de leden geïmpacteerd door de beperkingen in de frequentie van het gebruik van 
de ateliers. 

  



Vormvereisten 

// 

Financiële aspecten 

De vrijstelling betreft de periode 27 juli 2020 tot en met 7 september 2020 en dit voor: 

- De maandelijkse huur van 375 euro (in totaal 508 euro).  

- Het minderverbruik van water en energie. Dit minderverbruik zal verrekend worden bij de 
afrekening van de energiekosten voor de periode 2019-2020. 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt over gemaakt aan: 

- De financieel directeur 
- De financiële dienst 
- De dienst overheidsopdrachten 

 
Externe communicatie 

Afschrift van dit besluit wordt over gemaakt aan de getroffen huurder. 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De gemeenteraad verleent vrijstelling aan vzw Kunstkring Heusdine voor wat betreft de 
maandelijkse huurvergoeding van 375 euro en de energiekosten en dit voor de periode van de periode 27 
juli 2020 tot en met 7 september 2020.  

Onderwijs 

Scholengemeenschap 

17.    Goedkeuring mandaat aan OVSG voor de ondertekening van algemene protocollen voor de 
elektronische doorgifte van persoonsgegevens tussen instanties 

Schepen Demeyer (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur, artikel 40 

Juridisch kader 

Het decreet van 18 juli 2008 betreffende het elektronische bestuurlijke gegevensverkeer, artikel 8 

Feiten en context 

Overwegende dat elke elektronische mededeling van persoonsgegevens door een instantie naar een 
andere instantie of naar een externe overheid een protocol vereist, gesloten tussen de betreffende 
instanties; 

Overwegende dat het schoolbestuur en zijn onderwijsinstellingen veelvuldig dergelijke mededelingen 
doen naar instanties zoals het Ministerie van Onderwijs en Vorming (bv. AGODI), onderwijsinspectie, 
CLB, ondersteuningsnetwerk, scholengemeenschap, LOP, De Lijn… en vice versa; 

Overwegende dat deze mededelingen hoofdzakelijk voortvloeien uit reglementaire bepalingen en aldus 
een wettelijke grondslag hebben; 

Overwegende dat het Ministerie van Onderwijs en Vorming, de onderwijskoepels en het GO! in 
samenwerking met de Vlaamse toezichtcommissie voor de verwerking van persoonsgegevens (hierna 
VTC), omwille van administratieve vereenvoudiging en planlastvermindering, algemene protocollen 
hebben ontwikkeld die voor alle onderwijsinstellingen gelden; 

Overwegende dat er om dezelfde redenen wordt voorzien in een vereenvoudigde procedure waarbij de 
onderwijskoepels kunnen worden gemandateerd om na de onderhandelingen zowel hun DPO het advies 
te laten verlenen als het algemeen protocol te ondertekenen, in naam en voor rekening van de 
schoolbesturen; 

Overwegende dat de algemene protocollen na de ondertekening door de (gemandateerde) partijen 
worden gepubliceerd op de website van OVSG; 



Overwegende dat het schoolbestuur na de ondertekening door de (gemandateerde) partijen drie 
maanden de tijd heeft om alsnog het algemeen protocol te verwerpen na een negatief advies van de 
eigen DPO (opt-out); 

Overwegende de brief van OVSG (ref.       en online beschikbaar op www.ovsg.be) waarin alle principes 
van deze vereenvoudigde procedure en mandatering worden uiteengezet, met inbegrip van de 
mogelijkheid tot opt-out; 

Overwegende de brieven van de VTC (advies ref. VTC/O/2019/01 en ref. VTC/O/2019/07) waarin deze 
werkwijze met een vereenvoudigde procedure voor de totstandkoming van algemene protocollen en 
bijbehorende mandatering aan OVSG wordt bevestigd; 

Overwegende dat de werkwijze tevens werd goedgekeurd in de Werkgroep Informatieveiligheid VVSG 
van 25 november 2019; 

Overwegende dat het schoolbestuur als verwerkingsverantwoordelijke van de onderwijsinstelling 
gebonden blijft door de bepalingen opgenomen in het protocol, inclusief de beveiligingsmaatregelen; 

Overwegende dat het schoolbestuur een functionaris voor gegevensbescherming (DPO) heeft 
aangemeld bij de VTC en over een goedgekeurd informatieveiligheidsplan beschikt (zie de verklaring op 
eer in de bijlage), 

Overwegende dat het vermelde advies VTC ref. VTC/O/2019/07 erop wijst dat de betreffende 
gegevensuitwisseling expliciet opgenomen moet worden in het register van verwerkingsactiviteiten, met 
verwijzing naar de maatregelen die worden voorzien in het algemeen protocol; 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

// 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden overgemaakt aan: 

• informatieveiligheidscel 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden overgemaakt aan: 

• De mandaathouder binnen OVSG 

• De functionaris voor gegevensbescherming van Egov 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De gemeenteraad verklaart zich akkoord met het principe van de mandatering en de verklaring 
op eer. 

Artikel 2. De gemeenteraad machtigt OVSG om te onderhandelen over het algemeen protocol. 

Artikel 3. De gemeenteraad machtigt de DPO van OVSG, de Onderwijsvereniging van Steden en 
Gemeenten, om het verplicht advies te verlenen. 

Artikel 4. De gemeenteraad machtigt de algemeen directeur van OVSG, de Onderwijskoepel van Steden 
en Gemeenten, om het protocol in naam en voor rekening van het schoolbestuur te ondertekenen. 

Artikel 5. De gemeenteraad belast het college van burgemeester en schepenen met de beslissing over 
het al dan niet goedkeuren van het algemene protocol en de verdere uitvoering indien van toepassing. 

Vrije tijd 

Ontwikkelingssamenwerking 

18. Toekenning noodhulp 2020 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring 

DE GEMEENTERAAD 



Bevoegdheid 

Artikel 40 §1 en §2 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

Juridisch kader 

Gemeenteraadsbeslissing van 20 februari 2020 betreffende de goedkeuring van de toelagen 2020. 

Feiten en context 

Advies van de lokale vertegenwoordigers van ontwikkelingssamenwerkingsorganisaties die lokaal 
ingebed zijn (via e-mail bevraagd op 19 mei 2020) om 1.000 euro noodhulp (van de beschikbare 2.000 
euro) toe te kennen aan WSM (We Social Movements - voorheen Wereldsolidariteit) in functie van de 
noodsituatie door het coronavirus in de Dominicaanse Republiek, Bangladesh, D.R. Congo en Rwanda. 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

Overal ter wereld nemen overheden maatregelen tegen het coronavirus. Maar op vele plaatsen is er een 
tekort aan beschermingsmateriaal, voedsel, drinkwater en zeep én is de sociale bescherming onbestaand 
of ontoereikend. Dat maakt de strijd tegen corona extra moeilijk. 

Omdat de groep mensen in een uiterst kwetsbare situatie elke dag groter wordt, besloten verschillende 
WSM-partners om - naast hun dagelijkse activiteiten - noodhulpacties op te zetten. Ze organiseren 
preventiecampagnes, verlenen medische zorgen, verschaffen voedselpakketten, zeep, mondmaskers, 
handschoenen en ontsmettingsalcohol. 

WSM dat jaarlijks ondersteund wordt via een projectsubsidie is werkzaam in heel wat regio’s. Aan 
Destelbergen wordt specifiek hulp gevraagd voor noodhulpacties in de Dominicaanse Republiek, 
Bangladesh, D.R. Congo en Rwanda. 

De andere ontwikkelingssamenwerkingsorganisaties die lokaal ingebed zijn reageerden negatief op de 
vraag of zij ook inzetten op noodhulp in functie van de coronacrisis. 

Financiële aspecten 

2.000 EUR is voorzien voor noodhulp onder BI: 016000, AR 6493000 

Interne communicatie  

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan de financiële dienst. 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan de lokale vertegenwoordigers van WSM. 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Emmanuel 
Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie SP.a stemmen voor: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Vlaams Belang stemmen tegen: Henriette Scheire 

Enig artikel. Goedkeuring wordt verleend aan de uitbetaling van 1.000 euro als noodhulp aan WSM 
(BE09 7995 5004 4057). 

Technische zaken 

Patrimonium 

19. Principiële goedkeuring aankoop perceel Zandberg. 

Schepen de Sutter (N-VA) en schepen Vercruyssen (Open VLD) lichten toe. 



DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 11° van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 dat stelt dat de gemeenteraad 
bevoegd is voor de daden van beschikking over onroerende goederen. 

Juridisch kader 

Ministerieel besluit houdende rangschikking als landschap van 6 januari 1994. 

De bepalingen van het burgerlijk wetboek in verband met aankoop artikel 1582 tot en met 1685. 

Feiten en context 

De familie Derolez kocht de grond, kadastraal gekend als 4e afdeling Heusden, Sectie A, nr. 0630 M2, in 
1941 met de intentie deze te bebouwen. De plannen werden nooit concreet en het perceel bleef 
onbebouwd. Het perceel zit ingesloten tussen Zandberg, voetweg 110 en gemeentelijk domein de 
Zandberg en is 3073m² (volgens pv opmeting 29/01/2020) groot. 

Bij de opmaak van het gewestplan werden de percelen parkgebied. 

Sinds 6 januari 1994 is het ministerieel besluit houdende rangschikking als landschap (wegens grote 
wetenschappelijke waarde) van kracht. Deze legt een hele reeks beperkingen op aan de eigenaars. 

Op 18 juni 2020 werd het perceel te koop aangeboden aan de gemeente voor een totaalbedrag van 
€6150,00 (excl. kosten). 

Sinds de aanbieding werd er informatie ingewonnen bij de interne diensten, het Agentschap Natuur en 
Bos en Erfgoed Vlaanderen. Inmiddels is de vegetatie geëvolueerd naar een bos. Het Agentschap Natuur 
en Bos formuleerde hierover reeds een stelling met betrekking tot het behoud en beheer hiervan. Gelet 
op de noodzaak om voor het hele domein ‘de Zandberg’ een natuurbeheerplan op te maken, werd ook 
Erfgoed Vlaanderen reeds betrokken. Beiden gaven aan dat de aankoop een positieve invloed zal 
hebben op de ontwikkeling van het domein. 

Vormvereisten 

Verwijzend naar de (in-)formele overlegmomenten met de eigenaar, de afdeling omgeving – dienst 
leefmilieu, het Agentschap Natuur en Bos en Onroerend Erfgoed.  

Verwijzend naar het schattingsverslag opgemaakt door landmeters-experten Teccon.  

Motivering 

De aankoop biedt een grotere zekerheid om het aanwezige groenareaal te beschermen en een potentiële 
uitbreiding van de Zandberg te faciliteren. 

Er wordt een nieuw natuurbeheerplan opgemaakt. De toevoeging van dit perceel vormt een meerwaarde 
om het potentieel van deze site verder uit te bouwen. 

Financiële aspecten 

De aankoopprijs van het perceel wordt geraamd op €6150,00 exclusief notariskosten. De kost wordt 
opgenomen onder budgetsleutel 2200000/068000. 

Interne communicatie 

Bericht van deze beslissing aan de financieel directeur. 

Externe communicatie 

Bericht van deze beslissing aan de verkoper Prof. em. dr. Albert Derolez, Zangvogellaan 9, 9041 Gent en 
notaris Niek Van der Straeten – Pierre Moulin, Dendermondesteenweg 432, 9070 Destelbergen. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. Principieel akkoord om het aangeboden perceel (4e afdeling Heusden, Sectie A, nr. 0630 M2) 
onderhands aan te kopen voor een bedrag van €6150,00 plus kosten.  

Artikel 2. De (ontwerp-)akte wordt opgemaakt door notaris Niek Van der Straeten – Pierre Moulin, 
Dendermondesteenweg 432, 9070 Destelbergen. Alle kosten hieraan verbonden zijn ten laste van het 
gemeentebestuur. 

Artikel 3. Voor het verlijden van de akte dienen de verkoopovereenkomst en de ontwerpakte aan de 
dienst technische zaken te worden toegestuurd. Deze zullen ter goedkeuring aan de gemeenteraad 
worden voorgelegd.  



Artikel 4. De burgemeester en algemeen directeur worden gemachtigd om de authentieke akte te 
ondertekenen in naam van de gemeente. 

20. Melkwegel 39 - ontwerpakte minnelijke onteigening 

Schepen De Sutter (N-VA) licht toe en vraagt de goedkeuring 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 11° van het decreet lokaal bestuur bepaalt dat de gemeenteraad bevoegd is voor het stellen 
van daden van beschikking over onroerende goederen, behalve die, vermeld in artikel 56, §3, 8°, b 

Juridisch kader 

// 

Feiten en context 

Heropening van het dossier maart 2019. Mevrouw Maria Johanna Worp heeft opnieuw contact 
opgenomen met de gemeente met de uitdrukkelijke vraag om dit probleem zo vlug mogelijk op te lossen. 

Op dinsdag 7 mei vond een overleg plaats tussen mevrouw Maria Johanna Worp en Stijn Van Damme, 
afdelingshoofd Technische Zaken.  

Op 19 juni 2019 werd door de dienst technische zaken een KLIP aangevraagd van het desbetreffende 
perceel met kadastraal nummer 4de afdeling, sectie A, deel nr. 686h lot 5b. Volgende ondergrondse 
nutsvoorzieningen zijn aanwezig: Proximus 

Op basis van het opmetingsplan dd. 24 juni 1979, opgemaakt door meetkundig schatter Van Boven 
Etienne, bedraagt de oppervlakte van het desbetreffende perceel, met kadastraal nummer 4de afdeling, 
sectie A, deel nr. 686h lot 5b, 107,87 m2. 

In collegezitting van 2 juli 2019 werd de opdracht gegeven aan landmetersbureau Teccon bvba om een 
schattingsverslag op te maken op basis van het opmetingsplan dd. 24 juni 1979, opgemaakt door 
meetkundig schatter Etienne Van Boven. Het schattingsverslag werd opgemaakt en ontvangen op 19 juli 
2019. 

Gelet op het arrest dd. 22 oktober 2012, de lange doorlooptijd van het dossier, de lopende 
bezettingsvergoeding gekoppeld aan de index van de consumptieprijzen, en de aanwezigheid van 
nutsvoorzieningen in de ondergrond van het desbetreffende perceel, stelde de dienst Technische Zaken 
voor om een passende vergoeding te bepalen (in minnelijk overleg met mevrouw Maria Johanna Worp) 
en over te gaan tot minnelijke onteigening van het perceel ter hoogte van Melkwegel 39, met kadastraal 
nummer 4de afdeling, sectie A, deel nr. 686h lot 5b, en met een oppervlakte van 107,87m2. 

Het overleg vond plaats op 8 oktober 2019 tussen Stijn Van Damme, mevrouw Maria Johanna Worp en 
haar advocate, mevrouw Justine Tetteroo. Hierin werd tot een akkoord voor passende vergoeding 
gekomen. 

In zitting van gemeenteraad van 28 november 2019 werden volgende besluiten genomen: 

Artikel 1. De gemeenteraad keurt de minnelijke onteigening van het perceel ter hoogte van 
Melkwegel 39, met kadastraal nummer 4de afdeling, sectie A, deel nr. 686h lot 5b, en met een 
oppervlakte van 107,87m2, goed voor het bedrag van € 25.000 inclusief verschuldigde 
bezettingsvergoeding en nalatigheidsintresten. 

Artikel 2. Alle kosten met betrekking tot de verkoop (opmaak akte, verlijden, registreren, 
overschrijven, …) zijn ten laste van de koper, het gemeentebestuur. 

Artikel 3. Alvorens de akte kan worden verleden moet de verkoopovereenkomst en ontwerpakte 
worden voorgelegd aan de afdeling technische zaken. Deze zullen ter goedkeuring voorgelegd 
worden aan de gemeenteraad. 

Artikel 4. De burgemeester en algemeen directeur worden gemachtigd om de authentieke akte te 
ondertekenen in naam van de gemeente. 

In e-mail van 4 september 2020 van notaris Bostoen wordt opgemerkt dat de bezettingsvergoeding voor 
minnelijke onteigening werd bepaald op 25.000 euro voor een periode van oktober 2012 tot mei 2019. 
Mevrouw Worp vraagt of er voor de periode na mei 2019 tot het verlijden van de akte nog een vergoeding 
wordt voorzien. Het college besliste in zitting van 15 september 2020 hier niet op in te gaan. 

Vormvereisten 

Ontwerpakte opgemaakt door notaris Bostoen, ontvangen op 4 september 2020.  



Motivering 

Conform de gemeenteraadsbeslissing van 28 november 2019 wordt goedkeuring van de ontwerpakte 
gevraagd aan de gemeenteraad opgesteld door notaris Bostoen.  

Er werden geen opmerkingen geformuleerd door dienst technische zaken op de ontwerpakte. 

Financiële aspecten 

Er werd tot een akkoord gekomen dat resulteert in een totale uitgave van 25.000 euro.  

De vergoeding voor de minnelijke onteigening werd bepaald op basis van het schattingsverslag, de 
bezettingsvergoeding van oktober 2012 tot en mei 2019 en in overleg met de eigenaar van het 
desbetreffende perceel. 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

Een afschrift van deze beslissing aan notaris Bostoen. 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De gemeenteraad verleent goedkeuring aan de ontwerpakte opgesteld door notaris Bostoen 
voor de minnelijke onteigening van het perceel ter hoogte van Melkwegel 39, met kadastraal nummer 4de 
afdeling, sectie A, deel nr. 686h lot 5b, en met een oppervlakte van 107,87m2. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Toetreding 

21. Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst met het gemeentebestuur Lochristi inzake 
contacttracing binnen ELZ Scheldekracht 

Schepen Rombaut (N-VA) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “In de motivatienota staat dat, gezien de hoogdringendheid om dit uit te 
rollen, ervoor werd geopteerd om geen openbare aanbesteding te doen. Men heeft de markt niet 
bevraagd, men heeft gewoon 1 persoon aangesteld om die opdracht uit te voeren. In principe is ook in 
tijden van crisis de wet op de overheidsopdrachten van toepassing voor de gemeenten. Gemeenten zijn 
wettelijk verplicht om zich daar aan te houden. Er is ook een omzendbrief verstuurd naar de gemeenten 
met de boodschap dat ze zich ook in crisistijd aan de wetgeving moeten houden. Dat is hier niet gebeurd. 
Ik vind dat een zeer rare manier van werken. Ik weet ook wel dat de kosten die gemaakt worden door het 
bedrijf, door gefactureerd zullen worden aan Destelbergen. We gaan 57 euro per telefoontje betalen en 
106 euro wanneer die persoon of dat bedrijf een huisbezoek moet doen. We weten niet of dat een 
correcte prijs is. De markt is immers niet bevraagd. Ik vind dit een gevaarlijk precedent. We weten niet of 
we een juiste prijs betalen.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Het is effectief afgestemd geweest en gezien die persoon ook 
vertegenwoordiger is van de huisartsenkring, is dat tarief ook daar besproken. Het alternatief was dat we 
zelf personeel zouden aantrekken of eigen mensen van de sociale dienst daarvoor zouden inzetten. Zij 
worden nu overbevraagd ivm steunverlening, al dan niet gerelateerd aan COVID. Ik denk niet dat we veel 
keuze hadden en konden blijven wachten. Vanaf het moment dat iemand positief getest wordt, moet er 
snel geschakeld worden. Ieder uur telt.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik heb begrip voor de inhoud, maar niet voor de procedure. De 
procedure is niet correct gevoerd. Er zullen waarschijnlijk nog wel zelfstandige verpleegkundigen zijn die 
dat willen en kunnen doen. Die zijn niet in aanmerking gekomen, daar is niets aan gevraagd geweest. Ik 
denk dat het een groot probleem is als een overheid zich niet houdt aan de wetgeving.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Het is ook maar voor 7.000 euro opgenomen in het budget. Ik denk dat 
de wet op overheidsopdrachten pas van kracht is voor budgetten vanaf 8.000 euro.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik denk dat je altijd 3 offertes moet vragen in het geval van zulke 
opdrachten.” 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Ik had identiek dezelfde opmerking. Ik denk zelfs dat het niet mogelijk is 
dat we dit goedkeuren. Dit is een procedurekwestie. Ik denk dat we als gemeenteraad in de fout gaan om 
dat hier goed te keuren. Ik zou dit punt verdagen en er nog eens heel goed over nadenken. In ieder geval 
zal de stemming uitwijzen wat er gebeurt maar door onze fractie zal dat niet goedgekeurd worden. Ik zou 



iedereen aanraden om dit niet goed te keuren. Dit is procedureel niet in orde en de prijszetting is op zijn 
minst dubieus.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Ik begrijp de reactie. Deze reactie hadden we vanuit de 
administratie initieel ook. In eerste instantie hebben wij geen contractuele band met de diensten van 
mijnheer D’Haene maar wel met het gemeentebestuur van Lochristi. De toepassing van de wet op de 
overheidsopdrachten lijkt me in deze in eerste instantie dus een bezorgdheid van het gemeentebestuur 
van Lochristi. Anderzijds is er ook de beoordeling van de hoogdringendheid. Voor mij althans is het zeker 
en vast een zaak van hoogdringendheid geweest, als ik zie hoe snel we moesten reageren naar het 
Agentschap voor Zorg en Gezondheid. We moesten binnen de drie weken een definitief standpunt 
innemen. Die hoogdringendheid was dus zeker aan de orde. Ik denk dat we van een geluk mogen 
spreken dat iemand in de regio, met kennis van zaken, zich kon aanbieden. Ik geef ook graag aan dat dit 
dossier tot stand is gekomen in een samenwerkingsverband van verschillende besturen binnen de 
eerstelijnszone. We zijn niet het enige bestuur die voor de keuze stond. Ik denk dat, met uitzondering van 
Wichelen denk ik, alle gemeenten van de eerstelijnszone een samenwerking zijn aangegaan.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Wetteren gaat het op zich, alleen, organiseren. Ze gaan het derde 
scenario volgen.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik moet u daarin tegenspreken. De hoogdringendheid in de wetgeving is 
heel duidelijk omschreven. Daarin staat dat het zeer restrictief toegepast moet worden. Het dient 
onmiddellijk het hoofd te bieden aan de noodsituatie en moet gemotiveerd kunnen worden. De overheid 
moet de omvang en de opdracht ook beperken tot het strikt noodzakelijke binnen de huidige crisissituatie. 
Hier, in het contract, is bepaald dat het een contract is van onbepaalde duur. Het is in omvang en in 
termijn niet beperkt. En het is ook geen noodsituatie volgens de wetgeving. Die noodprocedure kan dus 
eigenlijk niet ingeroepen worden.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ik denk dat de argumenten duidelijk zijn. Het zijn juridische 
argumenten, geen inhoudelijke argumenten. Iedereen is ervoor om die maatregel te nemen maar het is 
duidelijk dat de wetgeving hier niet gevolgd is vanwege Lochristi. Ik denk niet dat we, omdat er een 
overeenkomst is met Lochristi, ontslagen zijn van die wetgeving op de overheidsopdrachten. We weten 
dat het. Mochten we het niet weten, dan konden we dit goedkeuren. Maar we weten wel dat de wetgeving 
niet gevolgd is. We zouden dus met kennis van zaken een punt goedkeuren dat we eigenlijk niet kunnen 
goedkeuren. Vandaar dat ik de vraag van Roger Lybeer en CD&V zou willen ondersteunen en vragen om 
dit punt te verdagen zodat dit nog een kan herbekeken worden vanuit juridisch oogpunt. ” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Het gemeentebestuur van Lochristi heeft daarvoor gekozen. Men is 
daar van oordeel dat de wetgeving correct is gevolgd. Er zijn daar geen opmerkingen op gekomen. De 
conclusie dat die niet goed is gevolgd, is de conclusie van enkele raadsleden.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Het is toch niet omdat er in Lochristi een fout wordt gemaakt, dat wij 
die fout ook moeten maken? Wij vinden dat er iets niet klopt en de vraag is om dit nog eens grondig te 
bekijken vooraleer we dit goedkeuren omdat we denken dat we dit toch niet kunnen goedkeuren.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Zouden wij dat doen? Een derde partij aanstellen zonder de markt te 
bevragen. Die partij rekent dan 57 euro voor een telefoontje en 106 euro voor een huisbezoek. Het kan 
zijn dat die tarieven perfect normaal zijn, maar we weten het niet. Dat is het probleem. We weten het niet 
omdat de markt niet bevraagd is. Het kan zijn dat we 10 of 20 keer te veel betalen. We kunnen ons toch 
beter informeren vooraleer we zulke dingen gaan toepassen? Ik snap ook niet waarom men zo open en 
bloot in de nota zet dat men geen openbare aanbesteding heeft gedaan. Iedereen weet toch wel dat dat 
verplicht is.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Net omwille van het feit dat men ervan overtuigd is dat men bij 
hoogdringendheid heeft gehandeld.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Het is geen hoogdringendheid. Dit is niet zo voorzien in de wet.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Het is een aanvulling. Dit is hanteerbaar in een fase waar het 
Agentschap van Zorg en Gezondheid nog niet in werking treedt. We zitten in een coronacrisis, waar we 
zo snel mogelijk de mensen moeten bereiken.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Het is ook in coronacrisis dat er een omzendbrief verstuurd is naar de 
gemeentebesturen betreffende de impact van de coronamaatregelen op overheidsopdrachten. Net om te 
zeggen dat we moeten opletten de wetgeving niet zomaar naast ons neer te leggen omdat het 
coronacrisis is. Dat staat toch letterlijk in die omzendbrief.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Die reactie is gekomen naar aanleiding van de bestelling van oa. 
talloze mondmaskers zonder overheidsopdracht. Destelbergen heeft zich feilloos aan de wetgeving 
overheidsopdrachten gehouden.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Gelukkig maar. Stel je voor...” 



Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Gaan we over tot de stemming?” 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Ik had duidelijk een voorstel om dit punt te verdagen. Daarover moet dus 
eerst gestemd worden. De stemming over dit punt kan niet zomaar. Ik had een tegenvoorstel om het punt 
te verdagen. Dat is de ordemotie. Als mijn voorstel verworpen wordt, kunnen we naar de stemming 
overgaan.” 

Schorsing. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “... Ik vind dat toch belangrijk als signaal van het college. De oppositie geeft 
aan te menen dat dit niet wettelijk is vraagt naar een eenvoudige verdaging naar een volgende 
gemeenteraad. Jullie willen dat absoluut niet. Ongemotiveerd. Mocht het gemotiveerd zijn, tot daar aan 
toe. Ik vind niet dat we moeten volgen omdat een andere gemeente mogelijk of niet mogelijk een fout 
maakt. Dat is ook het standpunt van raadslid Van de Walle geweest, trouwens. Ik ben voor een stuk 
verbijsterd, eerlijk gezegd. Indien dit een procedurele fout blijkt, ligt de verantwoordelijkheid bij het 
college.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Ik stel voor dat het college de reden van stemming toelicht.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “We hebben de vraag gekregen rond het scenario van onze 
keuze van het Agentschap Zorg en Gezondheid m.b.t. de tracering van besmette personen in groene 
fase, waarbij er weinig besmettingen zijn in de gemeente. In een gele, oranje of rode fase, neemt 
Agentschap Zorg en Gezondheid over. Het is een idee geweest om dat te organiseren binnen de 
eerstelijnszone. De mensen die actief zijn binnen de eerstelijnszone zijn in overleg gegaan en daar is het 
scenario van Lochristi naar voor gebracht. Alle gemeenten binnen de eerstelijnszone zijn daarin 
meegegaan, met uitzondering van Wetteren. We zijn zeker niet alleen. Melle en Merelbeke zitten mee in 
de boot. Wat betreft de hoogdringendheid gaat het om een acute situatie die dringend opgevolgd moet 
worden. Lochristi moet het huiswerk doen maar we zitten niet alleen in de boot. Dat is onze motivatie om 
dit goed te keuren, te meer omdat het gaat over een tracering van personen die mogelijk nog meer 
mensen kunnen besmetten.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Het is duidelijk dat het moet gebeuren. Dat is niet de kwestie. Nogmaals, ik 
vind het verbijsterend dat u zegt dat we zomaar moeten volgen wanneer de eerste chauffeur de 
verkeerde richting in rijdt. Ik vind dat niet correct. Ik vind dat de tijd en de ruimte moeten genomen worden 
om dit na te kijken. We keuren het niet af, we willen dit gewoon nakijken.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ik hoor ook geen echt duidelijk antwoord op de vraag. De vraag is of 
de wet op de overheidsopdrachten hier gerespecteerd is. Ik hoor allerlei inhoudelijke argumenten. Daar 
staan we achter. Natuurlijk moet er iets gebeuren. We weten dat ook, maar als er een bestuurlijke fout 
is... De vraag is óf er hier een bestuurlijke fout gemaakt. Jullie zeggen van niet maar op basis waarvan 
zeggen jullie dat er geen bestuurlijke fout is gemaakt? Misschien moeten we dringend een brief sturen 
naar de andere gemeenten om hen erop te wijzen dat er potentieel wel een probleem kan ontstaan. Ik 
hoor dus geen antwoord op de vraag. Is de wet op de overheidsopdrachten gevolgd?” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Dat antwoord is beoordeeld door Lochristi. Het gemeentebestuur 
van Lochristi heeft in het samenwerkingsverband tussen de gemeentes van de eerstelijnszone een 
oplossing gezocht om bij hoogdringendheid te komen tot lokale, aanvullende contacttracing. Men heeft 
gezocht naar een oplossingen en heeft die gevonden bij een persoon die ervaring heeft in dergelijke 
situatie. De vraag omtrent de wetgeving rond overheidsopdrachten is gesteld. Lochristi was van oordeel 
dat ze de opdracht bij hoogdringendheid konden gunnen. Mocht daar op één of andere manier twijfel over 
zijn, dan zou dat hier niet opgenomen zijn in een ontwerp van besluit. Een aantal raadsleden zijn van 
oordeel dat de hoogdringendheid niet in het spel is. Er moest een antwoord ivm het gekozen scenario zijn 
voor begin september. Alle lokale besturen van de eerstelijnszone, met uitzondering van Wetteren, 
hebben ervoor gekozen om samen te werken met Lochristi die een eigen procedure heeft gevoerd en de 
opdracht heeft gegund aan mijnheer D’haene. Dominiek D’haene heeft reeds een nauwe samenwerking 
met Lochristi in functie van dienstverlening voor de 112. Om statutaire redenen konden de lokale 
besturen niet rechtstreeks met de dienst 112 contracteren. De voorliggende scenario 2 met de 
samenwerking is reeds doorgegeven het Agentschap Zorg en Gezondheid. Als het college hierop wordt 
teruggefloten, dan spelen we een stukje met die gezondheid van inwoners. We kunnen perfect verder 
onderzoek voeren, we kunnen het gemeentebestuur van Lochristi in opdracht van de gemeenteraad van 
Destelbergen, de vraag opnieuw stellen rond die hoogdringendheid en de gevoerde procedure. We 
kunnen hen vragen dit verder te documenteren en te motiveren. Zo hanteren we hier het 
voorzichtigheidsprincipe zonder de aanvullende tracing te blokkeren. Daar zou het nu wel kunnen op 
uitdraaien als we het dossier verdagen.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Een tussenoplossing zou kunnen zijn om in plaats van een contract van 
onbepaalde duur goed te keuren, een contract van bepaalde duur, van een jaar bijvoorbeeld, voor te 
stellen. Zo is de contacttracing er wel maar dan kan je intussen bepaalde dossiers opvragen om tot een 
besluit te komen.” 



Algemeen directeur Deryckere zegt: “De onbepaalde duur is ingegeven naar aanleiding van het probleem 
dat het einde van crisis moeilijk te voorspellen is. Hoelang gaan we die persoon nodig hebben? De 
beperking in de opdracht zit momenteel in het plafond van 7.000 euro.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Ik hoop dat de argumentatie voldoet om tot een stemming over te 
gaan.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Neen, de argumentatie voldoet niet. Er worden emotionele argumenten 
bij betrokken. Ik denk dat we enkel kijken naar wat juridisch moet. Men zegt dat ‘sommige raadsleden’ 
vinden dat er een probleem is. Dit gaat niet om mijn persoonlijke mening. Ik zeg gewoon wat de 
wetgeving zegt over wat verstaan wordt onder hoogdringendheid. Dat is zeer restrictief en het moet in 
omvang en looptijd beperkt worden. Alleen al daarom is het niet mogelijk om de hoogdringendheid in te 
roepen. Deze opdracht is niet beperkt. Er moet een onderscheid gemaakt worden tussen emotionele 
argumenten en rationele en juridische argumenten. Dat telt hier en volgens ons is de wetgeving hier niet 
gerespecteerd. Dat is ook een precedent scheppen en dat is niet correct, los van het inhoudelijk en het 
belang van contacttracing. Maar dat is voor elke gemeente in België zo. Gaat elke gemeente die wet op 
de overheidsopdrachten aan haar laars lappen? Dan gaan de gouverneurs héél veel werk hebben.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 5de van het decreet Lokaal Bestuur bepaalt dat het goedkeuren van beheersovereenkomsten 
en samenwerkingsovereenkomsten bedoeld in de artikelen 196, 234 en 247 exclusieve bevoegdheid is 
van de gemeenteraad. 

Juridisch kader 

Vlaams regeerakkoord, m.n. de vereenvoudiging van de eerstelijnsstructuren. 

Feiten en context 

Op 4 augustus werden 3 basisscenario’s toegelicht aan de lokale besturen in verband met contact- en 
brononderzoek in het kader van COVID-19; dit webinar werd gevolgd door de noodplanning-ambtenaar. 

Deze scenario’s zijn: 

• Basisscenario: Het lokaal bestuur focust zich op het sensibiliseren van haar burgers en ziet 
toe op en handhaaft de al bestaande maatregelen (zoals dragen van mondmaskers, regels 
voor veilige afstand in de horeca). 

• Complementair en ondersteunend scenario: Bovenop het basisscenario gaat een gemeente in 
deze piste actief lokale uitbraken beheren en complementair werken met het centrale contact- 
en opsporingswerk. Hierbij laat het lokaal bestuur het centrale contactonderzoek het 
leeuwendeel van de patiënten en hun contactpersonen contacteren. 

• Semi-autonoom contactonderzoek: In dit scenario gaat het om een samenwerking tussen een 
lokaal opsporingssysteem en het centraal opsporingssysteem die allebei werken op één 
centraal dataplatform en met hetzelfde IT-systeem. Het lokale contactonderzoek richt zich op 
het contacteren van alle patiënten in een regio, terwijl het centrale contactonderzoek 
vervolgens de contactpersonen van die patiënten opbelt. 

Gelet op de korte deadline (reactie tegen 14 augustus) en de zware verplichtingen en 
verantwoordelijkheden die verbonden zijn aan het derde scenario (zelf doen), is niet ingetekend op dit 
scenario. 

Voor het tweede scenario (complementair werken) wordt afstemming met de Zorgraad van de 
eerstelijnszone gevraagd. Op het regionaal overleg met de lokale besturen binnen ELZ Scheldekracht en 
de Zorgraad deed het gemeentebestuur van Lochristi het aanbod om, in samenwerking met een externe 
dienstverlener, een voorstel uit te werken waarop ook andere lokale besturen kunnen intekenen.  
Bovendien beschikt de Zorgraad over een regionaal Covid-19-team dat het lokaal bestuur kan 
ondersteunen en adviseren (en hiervoor ook inzage heeft in de patiëntgegevens), en de lokale 
zorgverleners in de regio kan activeren. Op deze manier krijgt het lokaal bestuur extra instrumenten om 
gericht te sensibiliseren, specifieke maatregelen te nemen en wordt de centrale contacttracing afdoend 
ondersteund.  Immers, in het complementaire scenario zitten volgende belangrijke uitdagingen: 

• Contactonderzoek bij COVID-positieve inwoners die in een kwetsbare positie zitten of niet 
coöperatief zijn; 

• Brononderzoek bij COVID-positieve inwoners die in een kwetsbare positie zitten of niet 
coöperatief zijn op vraag van een betrokken actor zoals de huisarts, lokaal bestuur, COVID19-
team. 

https://www.zorg-en-gezondheid.be/scenario-2-complementair-bron-en-clusteronderzoek-en-begeleiden-van-moeilijk-te-bereiken-personen
https://www.zorg-en-gezondheid.be/scenario-2-complementair-bron-en-clusteronderzoek-en-begeleiden-van-moeilijk-te-bereiken-personen


Vormvereisten 

// 

Motivering 

De eerste uren na het vaststellen van een besmetting zijn cruciaal om contacten in kaart te brengen en 
zo het COVID19-virus in te dijken. Door het organiseren van complementaire contacttracing kan het 
lokaal bestuur bijdragen aan het beheersen van lokale uitbraken van het virus. 

Vanuit het Agentschap werd aangegeven dat de personen die ingeschakeld worden voor de 
complementaire contacttracing over bepaalde competenties moeten beschikken en dus niet iedereen 
geschikt is dit uit te voeren. Door regionaal samen te werken kan een voldoende ruim team met 
voldoende permanentie samengesteld worden die ook beschikken over de juiste competenties. Het is 
voor de Zorgraad van ELZ Scheldekracht (als verplichte partner) bovendien onmogelijk om met elk lokaal 
bestuur een andere werkwijze af te stemmen.  

Gemeentebestuur Lochristi biedt een volledig uitgewerkte workflow met een gespecialiseerde partner. 
Deze partner biedt een pool van medisch geschoold personeel om in te zetten voor deze taak; personeel 
dat ervaring heeft in de pre-hospitaalzorg, gewend is om aan huis te komen, dat 7/7 inzetbaar is en werkt 
met een wacht-principe. Bovendien is het aanbod beschikbaar in meerdere talen wat, gelet op de 
doelgroep, zeker aangewezen is. Deze piste werd afgestemd met het regionale COVID-19 team van de 
Zorgraad van ELZ Scheldekracht en de voorzitters van de lokale huisartsenkringen. 

De samenwerkingsovereenkomst wordt toegevoegd als bijlage bij dit besluit. 

Financiële aspecten 

Raming van deze opdracht bedraagt 7000 EUR en wordt voorzien op kredietsleutel 6131999 098500 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan het afdelingshoofd welzijn 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan lokaal bestuur Lochristi  

BESLUIT: 

Artikel 1. Tegenvoorstel van raadslid Lybeer om het agendapunt te verdagen naar de gemeenteraad van 
oktober. 

Voor de fractie Open VLD stemmen tegen: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen tegen: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, 
Emmanuel Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie SP.a stemmen voor: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Vlaams Belang stemmen voor: Henriette Scheire 

BESLUIT:  

Artikel 2. Goedkeuring wordt verleend aan de samenwerkingsovereenkomt met gemeentebestuur 
Lochristi betreffende lokale complementaire contacttracing en bronopsporing in het kader van het 
beheersen van lokale Covid 19-uitbraken. 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Emmanuel 
Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Groen stemmen tegen: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie SP.a stemmen tegen: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V stemmen tegen: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 



Voor de fractie Vlaams Belang stemmen tegen: Henriette Scheire 

Sociale dienst 

Algemene dienstverlening 

22. Goedkeuring reglement inzake de toekenning en het gebruik van waardebonnen ter 
ondersteuning van het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen en van de lokale 
economie 

Schepen Rombaut (N-VA) licht toe en vraagt de goedkeuring.  

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “We hebben dat budget van 22.000 euro gekregen van Vlaanderen en 
we gaan dat besteden aan de kwetsbare groepen. Op zich staat het de gemeente vrij daar een budget 
tegenover te stellen om die pot groter te maken. We vinden namelijk een bon van 20 euro een bijzonder 
schamel bedrag, zeker als je weet dat mensen in coronacrisis soms terugvielen op een 
vervangingsinkomen en daar dikwijls meer dan een maand moesten op wachten – zelfs nu loopt de 
uitbetaling van de vervangingsinkomens nog niet vlot. Dan geeft de gemeente amper 20 euro. Die 20 
euro moeten ze dan ook nog zelf aanvragen, digitaal of telefonisch, en zelf fysiek ophalen in het 
dienstencentrum. Ik neem aan dat men dan eerst een afspraak moet maken. Voor mij geef je zo het 
signaal dat men de centen beter niet aanvraagt en er liever niet om komt. 20 euro is heel weinig en er zijn 
veel drempels om het aan te vragen en op te halen. Wat betreft die kwetsbare groepen wordt hier gezegd 
dat het gaat om personen met een laag salaris, maar dat wordt niet omschreven. Hoe gaat men weten of 
men in aanmerking komt of niet? De doelgroep zal toch moeten omschreven worden. Wat is een laag 
salaris? Wat is een laag pensioen? Sommige groepen kennen jullie ook uit de sociale dienstverlening. 
Eigenlijk zouden die mensen dat toch automatisch moeten krijgen. Ik vind die kwetsbare groepen nogal 
vaag omschreven. Weet u wanneer men in aanmerking komt om 20 euro te krijgen?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Die inkomensgarantie voor ouderen is een vastgesteld bedrag.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Hier staat dat het gaat om personen met een laag salaris of pensioen.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Een laag salaris is ook wettelijk omschreven. Ik denk dat dat rond de 
28.000 euro op jaarbasis ligt. Dat is een vast bedrag dat jaarlijks wordt geïndexeerd. Dat geldt ook voor 
mensen die het kindertarief kan krijgen.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Dus u weet wie in Destelbergen een laag salaris of een laag pensioen 
heeft?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Vanuit de overheid gaan er lijsten ter beschikking worden gesteld. 
Vanwege de provincie kunnen we de aantallen kennen, maar niet de namen daarbij. Vanuit de overheid 
wordt nu een soort matching gedaan en dan kunnen de namen ter beschikking worden gesteld. De 
praktische uitwerking van die zaken wordt ook volgende week nog verder toegelicht. We moeten dat wel 
nu aanvragen. Het is net daarom dat we de doelgroepen redelijk ruim hebben omschreven, om dan meer 
specifiek te gaan. De overheden weten zelf nog niet hoe ze bepaalde lijsten aan ons ter beschikking gaan 
stellen. Volgende week worden infosessies georganiseerd voor alle gemeenten en sociale diensten. Daar 
zullen we nog allerlei info krijgen. Hoe we dit in de praktijk gaan uitrollen, moet dus nog uitgewerkt 
worden. We zijn zeker niet de enige gemeente die hier voor staat. Natuurlijk weten we wie gekend is bij 
het LAC. Die lijsten krijgen we tweemaandelijks via Fluvius en via Farys. Die mensen worden uitgenodigd 
op de lokale adviescommissies en er zal een paragraaf in verband met de bonnen worden toegevoegd in 
de brief de ze ontvangen.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Vindt u dat zelf niet een beetje omslachtig? Dat moet aangevraagd 
worden, fysiek opgehaald worden... voor 20 euro?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De mensen met een aanvullende steun moeten sowieso jaarlijks 
langskomen bij de maatschappelijk werkers voor een evaluatie van het bedrag dat ze via het BCSD 
krijgen. Iedere maatschappelijk werker zal bij elk contact met cliënten navragen of ze zelf de aanvraag 
kunnen invullen of hulp nodig hebben. Men gaat zeker geholpen worden maar we vinden dat er toch nog 
een kleine inspanning mag komen, net als bij de UiTPAS voor kansengroepen. Daarvoor moet ook 1 euro 
betaald worden. Dat was zelfs nog een voorstel van jullie fractie. Men komt bij ons langs op het OCMW, 
of ze worden via het LAC verwittigd.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ze moeten een inspanning leveren. Die mensen zijn toch ook een stuk 
slachtoffer van de coronacrisis. Voor die 20 euro... Ik vind dat een raar signaal. Ik vind dat 
drempelverhogend en eerlijk gezegd ook niet sociaal.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ze komen sowieso bij ons.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Die kunnen dat bedrag toch automatisch ontvangen?” 



Raadslid Balcaen (Sp.a) zegt: “Er zijn natuurlijk mensen die lange tijd boven de maximumgrens voor 
steun hebben gezeten maar nu eronder zakken door werkloosheid bijvoorbeeld. Hoe gaat u die 
bereiken? Die zijn geen cliënt van het OCMW en die zullen pas op einde van het jaar of zelfs begin van 
volgende jaar weten hoeveel ze echt verdiend hebben, wanneer ze hun belastingbrief krijgen.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “We hopen dat we volgende week nog veel meer info en de lijsten 
krijgen, zodat we de mensen een brief kunnen sturen met een uitnodiging. 

Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “In verband met het bedrag had ik tijdens de commissie begrepen dat het 
om 50 euro zou gaan.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Neen, dat is nog iets anders. Naast deze maatregel is er nog een 
maatregel specifiek voor de mensen die een leefloon hebben. Momenteel zijn dat 39 mensen in onze 
gemeente. Ze krijgen van juli tot december 50 euro extra per maand. Dat is op het bijzonder comité 
voorgelegd. Voor de maanden juli tot september is dat al uitbetaald geweest. Daarom hebben we die 
mensen hier niet specifiek opgenomen. Ze krijgen al 50 euro extra gedurende 6 maanden. Zo kunnen we 
ook meer andere mensen die het nodig hebben, helpen.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ik vraag me af wat de redenering is om mensen 20 euro te geven. Is 
dat ook geen aanfluiting van die mensen? Ze moeten er dan nog zelf om komen. Daarvoor moeten ze 
dan een busticket betalen. Mogen ze dat dan inbrengen? Dat is toch al ongeveer 10% van die 20 euro. 
Wat zijn we aan het doen? Is dit armoedebestrijding anno 2020? We geven u eenmalig 20 euro en dan 
moet je maar tevreden zijn.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “We hebben de kinderen er ook bij geteld. Een gezin kan een keer 20 
euro per gezinslid aanvragen en bijvoorbeeld 80 euro krijgen. We hebben maar een pot van 22.000 euro. 
We hebben ingeschat dat er ongeveer 1100 mensen kunnen geholpen worden. Het is een kwestie van 
inschattingen maken zolang we de lijsten van de overheid niet hebben. Ik heb gezocht in de dashboards 
van de provincie, maar dat zijn cijfers van 2017 en 2018. Op basis van die cijfers is het moeilijk in te 
schatten en we willen zo veel mogelijk mensen kunnen helpen. Daarnaast is er ook het andere 
armoedebudget, ook nog eens 21.000 euro, waarrond we nog niets van info hebben. We weten nog niet 
hoe we dat mogen besteden. We hopen dat we daarmee nog meer mensen kunnen helpen.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Zegt u eens hoe u daar mensen mee helpt. Wat bedoelt u daarmee? 
Ze krijgen 20 euro, eenmalig. Hoe zijn ze nu geholpen. Aan iemand die werkloos is geworden of in de 
armoede is terechtgekomen, zegt de schepen van sociale zaken dat ze gaat helpen en geeft 20 euro. In 
welke mate helpt dat voor iemand die een serieus inkomensverlies heeft geleden? Dat is zelfs 
beledigend. Ik zeg niet dat u de armen beledigt maar dat kan wel zo aanvoelen voor iemand die in de 
armoede verzeild is geraakt of werkloos is geworden.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Als men serieus in de armoede zit, zal men al gekend zijn bij ons en kan 
men andere steun aanvragen. Dan komt men binnen het regulier beleid.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Dat vraag ik niet. In welke zin zijn die mensen geholpen met die 20 
euro? Dat is mijn vraag.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Dat is gewoon een extraatje bovenop de andere steun die men bij het 
OCMW kan aanvragen. Ik denk dat er hier genoeg collega’s zijn die ook het BCSD bijwonen. Zij kunnen 
bevestigen dat we heel veel voorschotten hebben uitbetaald op werkloosheidsuitkeringen, 
ziekteuitkeringen, huur, etc. We hebben aan de hand van het instrument aanvullende steun mensen 
geïdentificeerd die soms tot 300 euro per maand extra kunnen krijgen. Dit is nog een extraatje daar 
bovenop.” 

Raadslid Balcaen (Sp.a) zegt :”Kunnen de centen dan niet ingezet worden binnen het OCMW om nuttiger 
dingen mee te doen?” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Wat u opsomt is zeer nuttig. Voorschotten betalen, enzovoort. Die 
moeten natuurlijk terugbetaald worden. Daar zou bijvoorbeeld een stuk in tegemoet kunnen worden 
gekomen. 1100 mensen gewoon 20 euro geven... Bij het voorstel van de bon ter ondersteuning van de 
lokale handelaars hebben we toch ook beslist om dat niet te doen. Daar was geen draagvlak voor. Ik ga 
akkoord met hetgeen Eddy zegt. Het is zelfs een beetje belachelijk om mensen in kwetsbare groepen 20 
euro te geven en te zeggen dat dat helpen is.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Het gaat om 20 euro bovenop de steun die ze al krijgen.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Maar dat is niet effectief. Dat is geen doeltreffend gebruik van die 
middelen, want daar ga je niemand echt mee helpen?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “En welke mensen wil je dan niet in die doelgroep opnemen?” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik zou niemand 20 euro geven. Ik vind het eigenlijk een beetje 
beschamend” 



Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Als men met 5 of 6 personen in het gezin is, gaat het over veel 
meer natuurlijk.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik heb, denk ik, een andere visies op armoedebestrijding. Zo wat 
drinkgeld geven... zo ga je toch niet om met mensen in kwetsbare situaties? Dan kan je die 22.000 euro 
toch veel effectiever gebruiken?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Wel, als je kan zeggen welke mensen uit de doelgroep moeten gelaten 
worden...” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Maar neen, ik ben gewoon tegen het principe van drinkgeld geven. Het 
gaat erom hoe je die 22.000 euro kan inzetten om mensen in kwetsbare situaties effectief te helpen. Die 
voorschotten geven bijvoorbeeld is iets zeer zinvol. Kunnen we daar niet op verder denken? Er zijn 
verschillende mogelijkheden, en veel betere dan drinkgeld geven.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Ik denk dat 90% van het cliënteel van het OCMW in de doelgroep 
zit waar het geld naartoe gaat.” 

Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Dat is net het punt dat ook aan bod is gekomen bij het relanceplan. Het 
gaat over de allocatie van de middelen. Hier wordt 20 euro gegeven bovenop de recurrente maatregelen, 
maar wat doen we in het kader van het relanceplan. Het gaat niet over wat het OCMW al doet. Het is 
schrijnend dat we amper 20 euro gaan geven aan mensen die echt behoefte hebben aan financiële 
steun, terwijl in het bovenste luik immense bedragen worden toegekend aan verenigingen. Ik denk dat er 
meer nood is bij de mensen in nood.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Maar die kunnen in het OCMW allerlei aanvragen doen. Het probleem is 
dat, als we dit nu niet goedkeuren, we die centen niet kunnen aanvragen en zelfs die 20 euro niet 
toekennen.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ons punt gaat niet over de goedkeuring al dan niet. Ons punt gaat 
erover dat het te weinig is. Je pint je vast op die 22.000 euro subsidie maar dat is niet de bovengrens. De 
bovengrens kan hoger zijn. Je kan meer geven.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De rest zit in de reguliere werking. Als er meer dan 1100 mensen een 
aanvraag indienen willen we niet in de situatie komen waar we geen centen kunnen geven omdat de pot 
op is. De reguliere werking is er ook voor armoedebestrijding. Men kan een aanvraag doen voor steun en 
als de basis er is, wordt de steun toegekend.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Eigenlijk zegt u dan dat we die 22.000 euro van de Vlaamse Overheid 
niet nodig hebben.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Iedere subsidie die we krijgen, is een extra manier om mensen meer te 
kunnen geven dan we nu al doen.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Is iedereen 20 euro geven dan de enige optie?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “We moeten het op die manier doen volgens het reglement, anders 
krijgen we geen centen. Als we er nu geen bedrag en doelgroep kunnen we op plakken, kunnen we de 
aanvraag niet doen en krijgen we de centen niet.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Dat is de essentie.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Dit is niet de essentie. De essentie is dat het een extraatje is. Daar 
zijn we het over eens. Laten we het vooral geen armoedebestrijding noemen. Wat belangrijker is, is dat er 
blijkbaar 1100 mensen binnen de kwetsbare doelgroep, die voor dat extraatje in aanmerking komen. Ik 
sta daar versteld van. Dat is een heel grote groep. Er zijn 39 leefloners in Destelbergen. We spreken hier 
over 1100 mensen waarvan we denken dat ze door de coronacrisis in kwetsbare omstandigheden zijn 
terechtgekomen. Dan verwijst u voor wat betreft armoedebestrijding naar de reguliere dienstverlening van 
het OCMW. Dat is natuurlijk vooral gericht, momenteel toch, naar de armen die we kennen. En de beste 
indicator om te zeggen of iemand arm is, is nog altijd dat leefloon. Dat zijn nu 39 mensen. U spreekt over 
1100 mensen. Als die doen wat u zegt, zich tot het OCMW wenden en die extra dienstverlening en 
financiële steun willen, dan heeft u toch een groot budgettair probleem? Alles wat er bij komt voor 
mensen die in precaire omstandigheden leven is welkom. Ik ga dit punt niet afkeuren, maar het punt is 
hier wel dat u niet aan armoedebestrijding doet. U noemt die 1100 mensen kwetsbaar, ze zitten in 
precaire omstandigheden. Heeft u dus bijkomende middelen voorzien in het OCMW om de toevloed die 
er blijkbaar gaat komen, het hoofd te bieden. Meer nog, gaat u die 1100 mensen actiever proberen te 
vinden om op één of andere manier het aanbod van het OCMW te doen, of gaan we het houden bij het 
extraatje?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De dienstverlening van het OCMW betreft niet enkel financiële steun. 
Mensen met inkomensgarantie hoeven niet persé extra geld maar hebben wel nood aan 
budgetbegeleiding. Soms weten ze niet wat met bepaalde brieven moet gebeuren of wat eerst moet 



betaald worden? Bij budgetbegeleiding en budgetbeheer beslist de maatschappelijk werker in 
samenspraak met de cliënt wat eerst moet betaald worden. Die mensen hoeven niet persé iets financieel. 
Dat is een deel van onze reguliere werking en dat valt onder onze personeelskost.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Maar zijn er 1100 mensen in een precaire situatie in Destelbergen? 
Zijn er 1100 mensen die aanspraak maken op die 20 euro? Daarmee zegt u toch dat er 1100 kwetsbare 
mensen zijn in Destelbergen, terwijl er maar 39 leefloners zijn. Dat is toch een enorm verschil.” 

Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Ik denk dat 1100 veel te veel is. Ik zou voorstellen...” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Akkoord. Het is daarop dat ik aanstuur.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Dat is eerder een discussie die ook in het BCSD kan gevoerd 
worden.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Maar gaat u ze voeren in het BCSD?” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Uw fractie is ook vertegenwoordigd in het BCSD. De vraag kan 
altijd gesteld worden.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Ik stel voor dat we de discussie rond dit agendapunt afronden.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Neeneen. Ik heb geen antwoord op de vraag gehoord. Ik wil echt 
horen van de schepen van sociale zaken of ze kan bevestigen dat er in Destelbergen 1100 mensen zijn 
die in precaire levensomstandigheden leven, waardoor die groep niet verkleind worden?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “We hebben geschat hoeveel mensen er nu op het LAC komen. We 
hebben die samengeteld met het aantal mensen met een laag salaris volgens het kompas van de 
Provincie en het aantal mensen dat via het BCSD aanvullende steun krijgt. We vermoeden dat dat 
ongeveer 550 mensen zijn. We vermoeden dat die mensen ook 550 kinderen hebben. Dat zijn allemaal 
vermoedens. Zolang we de echte cijfers niet gekregen hebben, moeten we het doen met schattingen om 
de aanvraag te kunnen indienen.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Dat zijn veel vermoeden bij elkaar.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Inderdaad. Zolang we geen cijfers hebben... Ik stel voor dat we tot 
de stemming overgaan.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, tweede lid, 2° van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 

Juridisch kader 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 

Ministerieel besluit van 30 juni 2020, en latere wijzigingen, houdende dringende maatregelen om de 
verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken 

Besluit van de Vlaamse Regering van 10 juli 2020 tot toekenning van een specifieke subsidie aan de 
Vlaamse gemeenten, OCMW’s en de Vlaamse Gemeenschapscommissie ter ondersteuning van het 
consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen 

Feiten en context 

De Vlaamse Regering besliste op 10 juli om aan de gemeenten en OCMW’s en de Vlaamse 
Gemeenschapscommissie (VGC) in 2020 een subsidie van 15 miljoen euro toe te kennen ter 
ondersteuning van het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen. Met die financiële aanmoediging 
wil de Vlaamse Regering: 

• de koopkracht verhogen van huishoudens die omwille van de coronacrisis ernstig 
inkomensverlies leden en die zich daardoor in een specifieke noodsituatie bevinden; 

• de lokale economie, die evenzeer sterk is getroffen door de coronacrisis, via een krachtige 
lokale impuls versterken. 

Onder kwetsbare doelgroepen worden begrepen:  

• Personen met een handicap 

• Personen met een inkomensgarantie voor ouderen of een gewaarborgd inkomen voor 
ouderen  



• Personen met een laag salaris/pensioen of personen die nu reeds een vorm van aanvullende 
steun/uitkering krijgen en hun inwonende/studerende kinderen (bijv. kansentarief UitPas, 
schooltoeslag, verhoogde tegemoetkoming ziekteverzekering,…), excl. begunstigden van 
Covid-premie  

• Personen die door de distributienetbeheerder en/of watermaatschappij dreigen geschorst te 
worden of geschorst zijn en hun inwonende/studerende kinderen 

• Personen die niet tot voorgaande doelgroepen behoren en een gunstige beslissing van het 
Bijzonder Comité van de Sociale Dienst bekomen 

Onder handelszaken of organisaties worden begrepen: handelszaken, ondernemingen of organisaties die 
ingeschreven zijn in de kruispuntbank voor ondernemingen op het ogenblik van de registratie om deel te 
nemen aan het concept van de waardebon. Lokale handelszaken en organisaties in: voeding, kledij en 
schoenen, persoonlijke verzorging, doe het zelf, horeca, vrijetijdsbesteding, bloemen & planten.  De 
handelszaak of organisatie moet haar vestiging hebben op het grondgebied van de gemeente 
Destelbergen. 

De waardebon heeft een waarde van € 5,00. 

Vormvereisten 

Om de subsidie te ontvangen dient lokaal bestuur Destelbergen ten laatste 30 september 2020 een 
aanvraag in bij het Agentschap Binnenlands Bestuur. 

Motivering 

Als gevolg van de Covid-crisis worden heel wat mensen geconfronteerd met inkomensverlies.  Deze 
subsidie is bedoeld om kwetsbare doelgroepen, die verkeren in financiële armoede of die ten gevolge van 
de Covid-crisis in financiële armoede dreigen terecht te komen, een tijdelijk extra consumptiebudget aan 
te bieden. 

Lokaal Bestuur Destelbergen wil de lokale economie ondersteunen.  Waardebonnen die worden 
aangekocht door de inwoners en deze bonnen kunnen besteden bij de deelnemende 
handelaars/horecazaken/…, waarbij het lokaal bestuur de kost van deze bonnen ten laste neemt, zijn een 
blijk van deze intentie. 

Lokaal Bestuur Destelbergen acht het wenselijk een reglement inzake de toekenning en het gebruik van 
waardebonnen ter ondersteuning van het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen en van de 
lokale economie goed te keuren. 

Financiële aspecten 

Voor Destelbergen bedraagt de subsidie € 22’274,47.  De subsidie is een financiële aanmoediging voor 
de waarde van de bonnen.  Indirecte kosten en overheadkosten verbonden aan de uitgifte van de 
bonnen, zoals drukkosten, personeelskosten, enz. komen niet in aanmerking voor subsidiëring. 

De subsidie wordt als volgt uitbetaald door het Agentschap Binnenlands Bestuur: 

• de eerste schijf van 90% wordt uitbetaald op uiterlijk 31 december 2020; 

• het saldo van 10%, na de voorlegging en goedkeuring door de gesubsidieerde entiteit van een 
financiële en functionele verantwoording, wordt uitbetaald ten laatste op 31 december 2022. 

Indirecte kosten en overheadkosten verbonden aan de uitgifte van de bonnen zoals het drukken van de 
bon en de publiciteit errond, alsook de ontwikkeling van de web-registraties door de lokale handelaars, 
komen niet in aanmerking voor subsidiëring. 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

Deze beslissing en het reglement inzake de toekenning en het gebruik van waardebonnen ter 
ondersteuning van het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen en van de lokale economie wordt 
gepubliceerd op de gemeentelijke website. 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Emmanuel 
Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 



Voor de fractie Groen stemmen voor: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie SP.a onthouden zich: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Vlaams Belang onthouden zich: Henriette Scheire 

Artikel 1. De gemeenteraad keurt het reglement inzake de toekenning en het gebruik van waardebonnen 
ter ondersteuning van het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen en van de lokale economie 
goed. 

Artikel 2. Het college van burgemeester en schepenen is belast met de uitvoering van deze beslissing. 

 
  



MONDELINGE VRAGEN 

 
Raadslid Stevens (CD&V) vraagt: “Op de gemeenteraad van september vorig jaar, heb ik de vraag 
gesteld of het mogelijk was om wildspiegels te plaatsen langs de wegen waar regelmatig reeën passeren. 
Natuurpunt is daarin ook vragende partij. Wat is de situatie op dit moment?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “U zou misschien denken dat u nog geen enkele wildspiegel 
heeft gezien in onze gemeente. Wel, we zijn redelijk snel in gang geschoten hieromtrent binnen onze 
dienst en we hebben de vraag ook gesteld aan de verantwoordelijke binnen het ANB, de specialisten 
m.b.t. reeën. Ze hebben ons na enige tijd een aantal vragen overgemaakt. Waar houden de reeën zich 
schuil? We kunnen met fierheid zeggen, dat in heel onze gemeente, van Noord tot Zuid, reeën aanwezig 
zijn. In de Damvallei, op de Scheldekant, in de Veerdreef, in de Bommels... Er is dus effectief een 
reeënpopulatie. Dan kwam de vraag naar het aantal exemplaren. We zijn zeker van een 15-tal 
exemplaren. Dat is ongeveer 1/3 van de hele populatie. Er is altijd een deel van de populatie dat we niet 
zien en niet kan geteld worden. Er zouden dus ongeveer 45 reeën zijn. Dan kwam de derde vraag: waar 
fourageren de reeën op of langs de straat? Daarrond hebben we eigenlijk nog geen meldingen gekregen. 
De volgende vraag was of er aanrijdingen zijn gebeurd. Ja, er is destijds 1 aanrijding geweest in de 
Haenhoutstraat. We moeten wel correct zijn. Dat ging over een damhert dat ontsnapt was uit 
gevangenschap. Dat was jammer maar wil dat dan zeggen dat er geen wildspiegels kunnen komen? 
Neen. We hebben ook overlegd met de mensen van Natuurpunt en hebben hen dezelfde vraag gesteld. 
Men kon er geen antwoord op geven. Ze zouden hun leden bevragen. We hebben ook dezelfde vraag 
gesteld aan de verantwoordelijke van de WIB binnen onze gemeente. Ook die persoon heeft weet van 
het bestaan van de reeën maar is ook niet op de hoogte van meldingen van reeën die over of langs de 
straat lopen. Hij schat dat er een zestal exemplaren leven in de Damvallei en dat er in het bokkenseizoen 
mogelijk wel een risico bestaat dat ze op de E17 geraken. Dan kunnen er natuurlijk ernstige ongelukken 
gebeuren. Ik heb onze groendeskundige hiervan in kennis gesteld en die zal dat overmaken aan ANB en 
ter plaatse gaan om te kijken of er toch geen plekken zijn waar de plaatsing van wildspiegels wel zinvol 
kan zijn. Als u zelf op de hoogte zou zijn van plaatsen waar de reeën de openbare weg kruisen, dan mag 
u dat ook altijd laten weten aan de dienst.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Ik ben in blijde verwachting en de mensen van Natuurpunt ook. We 
hopen dat dit met spoed verder wordt opgenomen. De dagen worden korter...” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik deel die bezorgdheid natuurlijk. Niet alleen in het kader van 
dierenwelzijn maar ook in functie van het vermijden van ongevallen. We kunnen anderzijds niet de hele 
gemeente vol zetten met reeënspiegels omdat er mogelijk een ree kan worden omvergereden. Dat is de 
visie die ontwikkeld is door ANB en daar wil ik toch bij aansluiten.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Aan de Schelde in Heusden zouden ze oversteken naar het kasteel van 
Stas de Richelle.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “En wordt dat frequent vastgesteld of is dat eenmalig gebeurd? 
Ik zal de bemerking zeker meegeven aan het ANB wanneer ze ter plaatse komen.” 
 

 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) vraagt: “Tijdens de vorige gemeenteraad gaf de burgemeester aan dat er 
een ruimer adviesforum zou worden georganiseerd rond mobiliteit in Destelbergen, waar de gemeente 
ook een lang verwacht standpunt zou innemen rond de aanbevelingen van de bewonersgroep 
Eenbeekeinde Beweegt. Die stelt voor om in de wijk Eenbeekeinde een circulatieplan in te voeren, dat 
onder meer voorziet in een knip ter hoogte van het pleintje van de Herlegemstraat-Bredenakkerstraat-
Bijlokeweg, eenrichtingsverkeer in diverse straten en veiliger oversteekplaatsen voor voetgangers en 
fietsers in de wijk. Kan het concept van dat forum ondertussen al wat nader toegelicht worden? Wat is 
daar de precieze bedoeling van? Zullen alle burgers uitgenodigd worden? Rond welke vraagstelling zal er 
gewerkt worden? Zal dit enkel over Eenbeekeinde gaan of zal het over de ruimere gemeente gaan? Is 
het desgevallend, gelet ook op de schaal van de problematiek, niet beter om dat per wijk te organiseren? 
Iemand in Heusden is niet noodzakelijk geïnteresseerd in de eenrichtingsstraten op Eenbeekeinde en 
omgekeerd. Zal op dit forum ook de bewonersgroep Eenbeekeinde Beweegt worden uitgenodigd en zal 
die daar ook kennis kunnen nemen van het standpunt van de gemeente inzake de voorstellen die zij ruim 
een jaar geleden heeft geformuleerd? Tot dusver is daar, bij mijn weten, nog geen standpunt over 
ingenomen. Ik wou dus vragen wanneer de bewoners daar feedback kunnen over krijgen.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Naar het adviesforum duurzaamheid en 
ontwikkelingssamenwerking heb ik vorige keer inderdaad, naar aanleiding van uw vraag m.b.t. 
Eenbeekeinde Beweest, verwezen. Deze of volgende week is er een samenkomst van de kernraad. Dat 



adviesforum moet nog samengesteld worden. Het was mijn insteek dat het forum rond duurzaamheid het 
ideale forum is om dergelijke materies aan bod te laten komen. Ondertussen hebben alle fracties bezoek 
gehad van Eenbeekeinde Beweegt. De schepen van mobiliteit kan verder toelichten welke agendapunten 
besproken zijn.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Zoals ik in de vorige gemeenteraad, in juni, heb gesteld, is onze 
mobiliteitsambtenaar aan het onderzoeken hoe de verkeersas Kouterstraat-Herlegemstraat veiliger kan 
gemaakt worden. Vooraleer hij die opdracht niet heeft afgerond, kan er nog niet concreet afgesproken 
worden met de mensen van Eenbeekeinde Beweegt. Het project is nog niet af.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Welk project is nog niet af?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “De fietsas Kouterstraat-Herlegemstraat. Eens dat rond is, kan 
bekeken worden of de ideeën van Eenbeekeind Beweegt implementeerbaar zijn in die fietsas.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Kouterstraat-Herlegemstraat, zegt u. Niet Bredenakkerstraat-
Herlegemstraat.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Mobiliteit is meer dan Eenbeekeinde Beweegt. In de 
Kouterstraat passeren honderden fietsers per dag. Het is zeer wenselijk, lijkt me, om te bekijken hoe de 
Kouterstraat veiliger kan. De Kouterstraat loopt door tot in de Herlegemstraat en verlaat zo ons 
grondgebied.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ja, maar het gaat niet alleen over die fietsas. Het gaat duidelijk ook 
over eenrichtingsstraten in die wijk. Ik zie niet in wat de Kouterstraat daarmee te maken heeft. Het gaat 
over een knip ter hoogte van de Herlegemstraat, Bijlokeestraat enzovoort. Ook dat heeft weinig met een 
fietsas te maken omdat fietsers door een knip kunnen rijden. Het heeft te maken met veiligere 
oversteekplaatsen, onder andere op de Dendermondesteenweg. Ik weet niet in welke zin dit nu 
gekoppeld is aan de visie rond de fietsas Kouterstraat-Herlegemstraat.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik denk dat het zwaartepunt die knip in de Herlegemstraat. Dat 
ligt toevallig op de fietsas Kouterstraat-Herlegemstraat. Ik vind het heel belangrijk dat de 
mobiliteitsambtenaar in alle sereniteit en in al zijn deskundigheid kan kijken naar die fietsas. Dat is een 
onderdeel daarvan. Ook de oversteekplaats aan de Dendermondesteenweg kan bekeken worden.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Maar een knip gaat toch niet over fietsverkeer? Dat gaat toch over 
autoverkeer.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik vind wel dat dat er kan aan gekoppeld worden.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “In welke zin?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Waar fietsverkeer met auto’s worden gecombineerd, kunnen 
risico’s ontstaan. Het is aan de deskundige mobiliteit om te bekijken hoe dat kan geminimaliseerd 
worden.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Maar een knip minimaliseert die risico’s net. Daar moet u toch geen 
analyse over doen?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “We gaan dat overlaten aan de deskundige. We hebben daar 
speciaal iemand voor aangeworven.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Maar u bent toch de schepen van mobiliteit. U verschuilt zich achter 
de deskundige.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik mag toch zeggen dat ik me laat adviseren door 
deskundigen? Mensen die een opleiding hebben gevolgd.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ok, dus u koppelt dat aan de visie rond de Kouterstraat-
Herlegemstraat. Ik begrijp dat u de bewoners wel ontvangen heeft. Of niet? Heeft u naar hun voorstellen 
geluisterd? En heeft u feedback gegeven over hun voorstellen?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik wil eerst de deskundige zijn werk laten doen.” 
 



Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “U kan toch wel eens luisteren?” 
 
Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Het is duidelijk dat de schepen wacht op advies. Daarna praten we 
verder.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ik ben blij dat het voor u duidelijk is, maar voor mij niet.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Hij wacht op advies van de mobiliteitsambtenaar.” 
 

 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) vraagt: “Bijna 2 jaar geleden diende de firma Aertssen een aanvraag in tot 
verontdieping van het Damslootmeer. Het ging om een project waarbij het project waarbij het meer deels 
zou worden volgestort met overtollige gronden afkomstig van bouwwerven in de ruime regio. Er kwamen 
heel veel bezwaarschriften. Er zijn druk bijgewoonde acties en vergaderingen geweest van het 
actiecomité Blijf van het Damslootmeer. Terecht overigens. Ook een aantal mensen hier aanwezig waren 
daarbij. Er is een motie geweest van onze fractie en ook van Groen rond het verwerpen van die aanvraag 
of toch minstens het indienen van een negatief advies. Dat advies is er ook gekomen na een grondige 
analyse van de milieu effecten door de bevoegde diensten. Op die manier was de kous af, want de 
Provincie is dat advies gevolgd. We wilden natuurlijk die milieu effecten en de mobiliteitsoverlast niet voor 
onze gemeente. Er waren anderzijds ook een aantal positieve aspecten aan het project. Die mogen we 
niet vergeten. Daarrond waren ook een aantal engagementen uitgesproken, meer bepaald zou men de 
zeilclub ondersteunen om de oevers van het meer te versterken. We weten dat daar een serieus 
probleem mee is. Er zou ook bekeken worden in welke mate rond het Damslootmeer, naar analogie met 
het Damvalleimeer aan de andere kant van de E17, de natuur en de natuurbelevingswaarde daar kunnen 
verbeterd worden. Mijn vraag is of de gemeente intussen stappen heeft gezet rond de ondersteuning van 
de zeilclub. Zo ja, wat waren die stappen? En heeft men al contact genomen met natuurverenigingen om 
de natuurwaarde van het gebied te versterken en die natuurwaarde beter te ontsluiten voor het publiek?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “We mogen niet vergeten dat dat een private eigendom is. We 
kunnen dus niet aan de eigenaar opleggen dat hij bepaalde vergunningen zou aanvragen. We hebben 
altijd gezegd dat we willen helpen, in de zin van faciliteren. Op het moment dat er een aanvraag zou 
komen van de zeilclub, willen wij wel de partners samenbrengen. Een eerste partner zou ANB zijn. De 
zone is een natuurgebied, waar aan recreatie kan gedaan worden, maar tegen de werken die de zeilclub 
voorstelde, zal het ANB haar vetorecht gebruiken. Zij zijn bevoegd daarvoor. Van zodra de zeilclub vraagt 
om rond de tafel te zitten, willen we een vergadering beleggen met alle partners. Dan pas kan er 
gehandeld worden. Wij kunnen niet tegen de die privépersoon zeggen dat die dat nu moet gaan doen. 
We zijn slechts facilitator, we kunnen niemand iets opleggen. Dat zou anders geweest zijn mocht dat een 
eigendom zijn van de gemeente, maar het is nog altijd een private eigendom.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik weet dat de periode van de aanvraag voor de verontdieping 
van het Damslootmeer een heel tumultueuze tijd was. Ik weet dat de zeilclub toen ook in een zeer 
negatief daglicht kwam te staan. De zeilclub heeft toen haar onrust geuit over de oevers onder andere. 
Daar steken hier en daar betonblokken met ijzeren spillen uit en dat is natuurlijk niet veilig voor kinderen 
die daar zeilcursus volgen. Daarom is met RSBC bekeken om met Natuurpunt in overleg te treden om te 
bekijken hoe zij daar een toegevoegde waarde kunnen hebben en of ze hen daarin kunnen adviseren. 
Als ik me niet vergis, is Natuurpunt ook al ter plaatse geweest. Uiteindelijk is dat iets waar de twee 
partijen elkaar moeten in vinden en waar wij als gemeente buiten staan. Die toenadering tussen 
Natuurpunt en de Zeilclub is er wel geweest. Dat is op een hartelijke manier gebeurd. Dat was voor de 
zeilclub geen leuke periode maar daar is wel contact. Hoe het op dit moment met die aftoetsing van wat 
er kan gebeuren gesteld is, daar heb ik het raden naar maar de aanzet is wel gegeven.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Bedankt voor uw antwoord. Ik begrijp dat er wel degelijk contact 
geweest is met Natuurpunt en dat de zeilclub ook contact heeft gehad met Natuurpunt. Er was natuurlijk 
ook wel een financieel precaire situatie, waardoor dat niet zo evident was. Wat betreft het antwoord van 
schepen Vercruyssen weet ik dat het een private eigendom is. Het is ook niet mijn bedoeling om daar de 
lakens te gaan uitdelen. We kunnen wel proberen om de situatie op te volgen en een luisterend oor te 
hebben rond wat daar aan het gebeuren is. Mijn vraag is eerder of dit wordt opgevolgd. Wordt het aanbod 
rond onze bereidheid om faciliterend op te treden, voldoende gedaan aan Natuurpunt en aan de zeilclub? 
Dat is iets anders dan om op iemands privé eigendom te gaan bepalen wat moet gebeuren. Dat was ook 
mijn punt niet. Wordt dit opgevolgd? Blijven jullie dit ook proactief bevragen of wachten jullie tot er een 
vraag komt naar het college?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Tijdens het overleg is altijd geopperd, zowel aan de zeilclub als 
aan Natuurpunt, dat ze zich bij de gemeente mogen melden in het geval we met raad en daad kunnen 



bijstaan of als er vergunningen moeten aangevraagd worden. Het is niet het opzet dat we een sturende 
rol gaan spelen. De gemeente is altijd stand-by met raad en daad en ik denk dat beide partijen dat ook 
weten.” 
 

 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) vraagt: “Het is de ambitie van het bestuur om een recreatiezone van 8,5 
hectare te creëren in de Nederbroekstraat. Daar is eind juni een inspraakmoment rond georganiseerd. 
Geïnteresseerde bewoners konden zeggen wat ze daar precies op die site zien, vanuit diverse 
perspectieven. Het devies was ‘the sky is the limit’, heb ik gelezen in het verslag. Er is ruimte gemaakt 
voor zotte, speciale en ongewone ideeën. Ik denk ook bijzonder graag out-of-the-box. Het is goed om dat 
met die insteek te doen maar het geeft ook wel aan dat de gemeente na bijna twee jaar nog steeds geen 
duidelijke visie heeft over hoe men met die site wil omgaan en wat men daar wil realiseren. Het is 
duidelijk ook zo dat hier redelijk wat verwachtingen worden geschept. Ik heb een hele waslijst aan 
desiderata gelezen in het verslag: een Finse piste, padel- en tennisterreinen, een atletiekpiste, een 
turnhal, cafetaria, speelbossen, een crossparcours, hockeyvelden, een klimmuur... Dat zijn heel veel 
verwachtingen die waarschijnlijk niet zullen kunnen worden ingelost. Die site is ook maar 8,5 hectare 
groot. Het is maar een greep uit het aanbod dat in het verslag stond. Er waren 470 post-its met ideeën, 
heb ik gelezen. Die zouden worden overgemaakt aan de kernraad van het adviesforum sportbeleving. 
Die heeft blijkbaar ook een enquête afgenomen bij de sportverenigingen. Er wordt toch ook wel 
aangegeven dat – en dat is een understatement – niet alle ideeën gerealiseerd zullen kunnen worden. 
Mijn vragen zijn de volgende. Is er ondertussen een duidelijk stappenplan en budgetplan voor die 
Nederbroekensite? Wat zal en kan daar op die site precies gerealiseerd worden? Is daar ondertussen 
een helderdere visie over op het niveau van het college? Waar wil het college naartoe met die site? Wat 
is de timing van het advies van de kernraad sportbeleving? Wanneer zullen wij als gemeenteraadsleden 
ook kennis kunnen nemen daarvan? Wat is de precieze vraagstelling die jullie aan de adviesraad hebben 
overgemaakt. M.a.w. waarop willen jullie een antwoord van dat adviesorgaan? Zal de gemeente alleen 
ideeën verzamelen of zal ze ook naar de bewoners terugkoppelen? Ook over waarom bepaalde ideeën 
niet kunnen gerealiseerd worden? En een vraag in de marge: zal de site Nederbroeken ook aangewend 
worden binnen een bredere visie op recreatieontwikkeling binnen onze gemeente die vooral ook de druk 
op de Damvallei kan verlichten? We verwijzen naar de uitbreiding van de RACSO in de Damvallei, 
hetgeen druk zet op het natuurgebied. Nederbroeken zou een stuk verlichting kunnen bieden.” 
 
Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Ik ben eigenlijk blij met uw vraag. Alleen ben ik een beetje 
ontgoocheld over de tendensieuze manier waarop u ze stelt. Ik had dat niet verwacht in deze context 
omdat dit eigenlijk een project is waar we heel hard inzetten op participatie. Los daarvan denk ik dat het 
belangrijk is om een onderscheid te maken tussen twee trajecten. Enerzijds hebben we Adoplan 
aangesteld, die als opdracht heeft om een masterplan op te maken en die daar ook door de gemeente 
voor betaald wordt. Dat masterplan zal er zijn tegen het einde van dit jaar. Anderzijds is er het 
participatietraject. In dat kader heeft inderdaad een avond plaatsgehad begin juni. Bij participatie kan het 
mijns inziens niet de bedoeling zijn om mensen in een keurslijf te steken. We hebben dat heel bewust 
opengetrokken. En over de term ‘the sky is the limit’ kan gediscussieerd worden. Het was evengoed ‘Out-
of-the-Box geweest’ Het was de bedoeling om mensen out-of-the box te laten denken. We wilden zeker 
niet bereiken dat er onhaalbare ideeën op tafel kwamen die financieel onrealistisch zijn. Het was ook 
maar 1 van de 4 categorieën. De andere drie categorieën hadden een wat minder gewaagde naam. Ook 
belangrijk om mee te geven is dat we die avond wel duidelijk hebben gezegd dat mensen hun ideeën de 
vrije loop konden laten gaan maar dat er wel degelijk contouren zijn waarbinnen wij beslissingen zullen 
moeten nemen. In de eerste plaats natuurlijk zijn dat de financiële contouren, ten tweede ruimtelijke 
contouren. Men kan wel even out-of-the-box denken maar die avond hebben we wel heel duidelijk 
meegegeven dat het bestuur op een bepaald moment beslissingen zal moeten nemen binnen bepaalde 
contouren. Daar is zeker niet de indruk gewekt dat alles kan binnen onze gemeente. Om concreet te 
antwoorden op uw vraag rond het stappenplan denk ik dat het heel duidelijk is. Adoplan is bezig met een 
gericht masterplan. Zij zullen dat opleveren eind dit jaar en dan zullen we verdere stappen ondernemen. 
Is er een budgetplan? Uiteraard. Ik denk dat u ook het meerjarenplan kan consulteren en dat daarin de 
nodige zaken zijn opgenomen, zoals ze op vandaag gekend zijn. Wat is de timing van het advies van de 
kernraad sportbeleving. Dat hebben we enkele weken geleden ontvangen. We hebben daar officieel akte 
van genomen binnen het college. Wanneer zullen we dit als gemeenteraadsleden kunnen inkijken. Ik 
dacht dat gemeenteraadsleden de collegebeslissingen kunnen zien. Als u dat wilt, kunnen we dat advies 
nog eens bezorgen.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Als u dat zou willen doen. Dat zou tof zijn.” 
 
Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Geen probleem. Wat was de precieze vraagstelling? Zij hebben die 
avond georganiseerd, samen met Umano, die hen daarin begeleid heeft. De vraagstelling naar de 
inwoners toe was welke invulling ze zien op de site. Gaan we enkel ideeën verzamelen? Neen, uiteraard 



niet maar dit is maar een eerste stap. Als college gaan we uiteraard op een bepaald moment beslissingen 
moeten nemen maar ik denk dat het niet verkeerd is om de inwoners te bevragen. Zullen we 
terugkoppelen? Ja, uiteraard. En zal de site Nederbroeken ook aangewend worden binnen een bredere 
visie? Absoluut. Adoplan heeft bijvoorbeeld alle sportverenigingen bevraagd via een enquête. Ik denk dat 
we niet breder kan gaan dan dat. U verwijst opnieuw naar de RACSO. Een splitsing van de werking van 
de RACSO ligt vandaag niet op tafel. Ik denk dat ik daarmee al uw vragen beantwoord heb.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Wat dit laatste betreft zegt u onomwonden ja. De Nederbroeken zijn 
ook een verlichting voor de Damvallei en moeten ervoor zorgen dat het natuurgebied gevrijwaard blijft. 
Natuurlijk gaat de praktijk op dit moment in de andere richting. RACSO breidt uit. Op dit moment zien we 
nog altijd dat de druk op het natuurgebied groter wordt. Dat is wel een engagement. Ik hoor u 
onomwonden ja antwoorden. Sta me toe om toch wel enige vraagtekens te plaatsen bij de stelligheid van 
uw antwoord, want ik zie op dit moment toch het tegenovergestelde. Voor de rest heeft helder 
geantwoord, dankuwel daarvoor. Ik wou wel nog even vragen om dat advies aan ons over te maken en 
daar wat proactiever in te communiceren.” 
 
Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Dat zal zeker bezorgd worden. Mijn onomwonden antwoord ‘ja’ is 
het antwoord op de vraag of de site Nederbroeken zal aangewend worden binnen een bredere visie rond 
recreatieontwikkeling. Het is wel degelijk daarop dat ik ja heb geantwoord. Zoals gezegd heeft Adoplan 
via een enquête alle sportverenigingen bevraagd. Daarom heb ik daar ja op geantwoord. Voor de 
RACSO evenwel, wordt de Nederbroekensite niet direct als optie gezien. U dient mijn antwoord op die 
manier te interpreteren, om misverstande te vermijden.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Dankuwel voor de bijkomende verduidelijking.” 
 

 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Naar aanleiding van de open brief aan de burgemeester en schepen en het 
gemeentebestuur in verband met de vluchtelingen in Griekenland, zou ik willen vragen om een duidelijk 
signaal te geven naar Fedasil rond onze bereidheid om vluchtelingen op te nemen en niet te wachten tot 
Fedasil zelf naar Destelbergen komt. Laat ons daar heel duidelijk rond communiceren. Het is gemakkelijk 
om te wachten op Fedasil, maar we kunnen proactief een signaal geven. Ik denk dat iedereen de beelden 
gezien heeft, en vooral na de brand in de kampen denk ik dat de nood heel hoog is.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Naast Gent zijn we de enige gemeente in Oost-Vlaanderen die niet-
begeleide minderjarigen opvangt. Daar hebben we 7 kamers voor. Die zijn voortdurend bezet. Meestal 
wordt er vanuit Fedasil aangeduid wie bij ons komt, vanuit welke landen die mensen komen, etc. Ik kan 
vragen aan de mensen van het LOI of zij kunnen vragen om in de toekomst mensen uit die kampen aan 
ons toe te wijzen. Of Fedasil daar rekening mee gaat houden, kan ik niet garanderen.” 
 

 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Dan heb ik nog een vraag in verband met het vervoeren van maaltijden 
naar het sociaal restaurant. Dat zou door vrijwilligers gebeuren. Ik heb daar een probleem mee. 
Uiteindelijk gaat men om met voedsel. Waarom gebeurt dat niet door mensen van de Zorgband zelf?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ons busje, dat speciaal aangepast was om maaltijden te vervoeren, zat 
onder beheer van de vervoerdienst. Dat is onlangs overgegaan naar de Zorgband omdat het uiteindelijk 
gaat om vervoer van maaltijden van het woonzorgcentrum, waar ze bereid worden, naar het sociaal 
restaurant. Dat hoefde dus niet persé door de gemeentediensten geregeld te worden. De Zorgband heeft 
de camionette overgenomen. Het is de keuze van de Zorgband zelf om daarvoor vrijwilligers in te zetten. 
Vroeger gebeurde dat door de mensen via de lokale diensteneconomie omdat dat bij de vervoerdienst 
hoorde. De Zorgband en de gemeente zijn intussen twee gescheiden partijen. De gemeente moest voor 
de gereden kilometers steeds doorrekenen. De Zorgband verkoos dus om het zelf te organiseren. Dat 
geldt ook voor andere gemeentes. Hoe zij hun personeel inzetten, is hun beslissing.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Ik denk dat we daar toch echt nodig zijn. En ook u, als schepen van 
sociale zaken. Ik ben altijd voor de Zorgband geweest. Maar af en toe hoor ik toch klachten over de 
werking van de Zorgband. De financiële kant zou te veel doorwegen. Ik heb zelfs gehoord dat mensen 
verlangen naar de tijd van ervoor. Ik denk dat men nood heeft aan meer betrokkenheid van uw kant. De 
mensen van het rusthuis voelen te weinig betrokkenheid van het bestuur van Destelbergen. Dat zijn 
signalen die ik krijg. Bemoei er u mee.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik bel nochtans regelmatig. Natuurlijk, in de periode dat er geen bezoek 
binnen mocht, mocht ik ook niet binnen. Het klopt dat ik daar de afgelopen periode minder geweest ben.” 
 



Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Ik denk echt dat u daar echt heel nodig bent.” 
 
Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Dat bewijst volgens mij ook dat heel die constructie een beetje wankel is. 
Als het vroeger goed ging, en het gaat nu niet meer goed, dan is er toch duidelijk iets verkeerd. Dan 
moeten we die betrokkenheid opnieuw herstellen.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Andere bazen, andere wetten soms ook he.” 
 
Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Neeneen, anders moeten we dat terugschroeven. Als het op die manier 
verdergaat, hebben we toch een slecht besluit genomen? Het is toch beter om dat in eigen beheer te 
doen dan steeds te moeten herhalen dat het vroeger beter was? Daar kan ik moeilijk mee leven. Het is 
duidelijk zo dat we meer betrokken moeten worden bij de werking en dat het niet alleen gaat over geld en 
ICT problemen. Het gaat over die mensen in de woonzorgcentra. Het gaat over vervoer van voedsel. Dat 
zou in principe door personeel moeten gebeuren en niet door vrijwilligers, om daar financieel beter van te 
worden.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Vroeger was er veel contact met de mensen en met de directrice. Dat is 
nu blijkbaar weggevallen. De mensen voelen zich alleen op hun eiland.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Vorig jaar zat ik dikwijls samen met de directrice en de mensen van het 
dagverzorgingscentrum. Nu wordt dat afgehouden. Niet vanwege mijzelf.” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Het gaat niet over u, het gaat over de structuur en over het feit dat het 
gemeentebestuur alles heeft overgedragen naar de Zorgband. Op den duur staat dat te ver en hebben 
we geen vat meer op wat daar gebeurt. Dat was een stuk wel te verwachten. We hebben dat echt uit 
handen gegeven. Het gaat niet over u persoonlijk, het gaat over de structuur en we moeten een manier 
vinden om daar toch meer bij betrokken te blijven.” 
 

 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) vraagt: “Is er een mogelijkheid om een afbakening te maken aan de 
scholen op het tijdstip dat de bus de leerlingen moet komen afhalen of afzetten, als ze op uitstap gaan? 
Nu moeten die bussen, zowel in de Zandakkerlaan in Heusden als hier langs de Steenweg, Daar wordt 
het verkeer opgehouden en dat is ook zeer onveilig voor de leerlingen.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Concreet voor de situatie in Destelbergen kan ik zeggen dat de 
bussen vroeger altijd toekwamen in de Koedreef. Voor de fietsveiligheid zijn er een aantal werken moeten 
gebeuren. Nu willen de buschauffeurs daar niet meer manoeuvreren. Er rijden veel kindjes op die 
fietssuggestiestroken. Dat is geen veilige situatie. Nu halen ze de kinderen op aan de 
Dendermondesteenweg.” 
 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) vraagt: “En kan er geen afbakening komen op de tijdstippen dat de 
bussen daar staan?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik ga de vraag bespreken met de deskundige mobiliteit, en 
bekijken wat er mogelijk is. Ik ga ook zelf eens kijken naar de situatie.” 

 
 
OPMERKING 
 
Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Ik heb nog een opmerking in verband met het stellen van vragen 
en ons huishoudelijk reglement. Het is niet omdat je een vraag stelt dat je onmiddellijk antwoord zal 
krijgen. Dat kan natuurlijk, maar het antwoord kan ook opgestuurd worden. En het is ook niet omdat een 
vraag schriftelijk wordt ingediend, dat dat de tijdslimiet van anderhalve minuut overlapt. De vraag kan 
gesteld worden, soms vooraf schriftelijk. Perfect. Zo kan iedereen dat thuis lezen en voorbereiden. Zo 
kan de vraag hier beknopt gesteld worden en heeft iedereen het wel begrepen. De lengte van de mail 
bepaald niet de anderhalve minuut.” 
 

MEDEDELINGEN 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Op 5 oktober, om 19u00 vindt in het JGC een overleg plaats 
omtrent de bibliotheek. We willen de bibliotheek enten op de toekomst en er eerder ook een 
ontmoetingsruimte zien. We hebben twee deskundigen uitgenodigd. Iedereen welkom. Weet wel dat je 



als gemeenteraadslid het debat niet moet voeren maar er eerder als waarnemer bent. Graag vooraf 
inschrijven via de cultuurdienst.” 
 

 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Het initiatief Adieu vindt plaats op zondag 11 oktober. Het 
betreft een poëziemoment, een vaarwelmoment, voor mensen die hebben moeten afscheid nemen voor 
een dierbare in coronaperiode. We gaan om 11u00 op de begraafplaats in Heusden een plechtigheid 
organiseren en om 14u00 op de begraafplaats in Destelbergen. Dat gaat met muziek gepaard, en met 
poëzie. Onze dorpsdichter werkt er volop aan. Sopraan Lieselot De Wilde zal er ook zijn. Ze was ook al te 
gast in de kerk in Destelbergen ter gelegenheid van het Festival van Vlaanderen. Ook Lies Colman zal er 
zijn. Curator is Gea Schoeters. Het initiatief is gebaseerd op het voorbeeld van Gent. We hebben alle 
nabestaanden van overledenen persoonlijk aangeschreven. Het kaartje voor de uitnodiging hebben jullie 
ook allemaal ontvangen. Mochten jullie wensen aanwezig zijn, dan zijn jullie van harte welkom. Er dient 
wel op voorhand ingeschreven te worden, gezien de coronamaatregelen.” 
 

 
Schepen Raman (N-VA) zegt: “Het is ook via sociale media bekendgemaakt dat we beslist hebben om de 
opstart van de markt te verschuiven naar de lente. Daarrond hebben we vooraf heel wat overleg 
gepleegd met de interne diensten en de marktcommissie, waarbij de vertegenwoordigers van de 
marktkramers en de secretaris van de nationale marktkramersvereniging aanwezig waren. Met het advies 
om niet meer dit jaar te starten zijn we naar het college gegaan. Op 7 september, wanneer de markt zou 
opstarten, zaten we opnieuw in een periode van stijgende coronacijfers. Er zijn verschillende zaken naar 
voor gebracht. Ik wil sowieso meegeven dat de insteek van de vergadering was om te bekijken hoe we 
wel in oktober kunnen starten. Uiteindelijk was het de conclusie om het beter niet te doen. Als we begin 
oktober zouden kunnen starten, dan naderen we het einde van het jaar. Dat is niet de beste periode om 
met een markt te starten. De ervaring van de marktkramers leert dat in functie van de 
weersomstandigheden sommige marktkramers er soms niet zijn. Als opstartende markt kunnen we het 
ons moeilijk veroorloven om al met ‘gaten’ te zitten. Het college heeft dat ook bekrachtigd. We hebben in 
verband met die beslissing eerst de deelnemers van de commissie financiën en algemeen beleid op de 
hoogte gebracht, zodat de vertegenwoordigers van de fracties als eerste op de hoogte waren, en zijn 
vervolgens de communicatie via sociale media opgestart. Hadden we in oktober wel willen starten, dan 
hadden we ook niets in ons informatieblad kunnen aankondigen. Dan zou dat alleen via sociale media 
gekund hebben. Dat is ook niet de juiste manier om al onze inwoners te informeren. Er waren ook nog 
andere zaken van praktische aard die tot die beslissing geleid hebben. De eindejaarsactie voor de 
middenstanders in het kader van het relanceplan zou bijvoorbeeld mogelijk in het gedrang komen. Die 
zaken zijn allemaal in overweging genomen. De krokusvakantie leek ons niet de beste periode omwille 
van de weersomstandigheden. Zo zijn we bij de start van de paasvakantie gekomen, voorlopig 5 april. 
Dat geeft ons 2 maandagen in een vakantieperiode. Dat is aantrekkelijker en geeft waarschijnlijk meer 
opportuniteiten. Deze beslissing wordt volgende week ook besproken met de middenstand zodat de 
opstart van de markt in overleg kan georganiseerd worden. De beslissing is in ieder geval niet rap-rap 
genomen. Er is overleg geweest. Alle marktkramers zijn ook persoonlijk gecontacteerd. Op één iemand 
na vond iedereen het een terechte beslissing.” 
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